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LIONS CLUBS INTERNATIONAL, MD 101-SVERIGE 
GUVERNÖRSRÅDET 

 

PROTOKOLL NR 3, 2006-2007 
 
 
Tid: 2006-11-11/12 
Plats: Hotell Scandic Väst, Linköping 
 
Beslutande: GRO Annette Eiserman-Wikström, DG Anita Lemmel 101-A, DG Per-Åke 

Öster 101-B, DG Robert Jeraeus 101-GD, DG Hans Johansson 101-N, DG 
Martin Enqvist 101-P, DG Rune Esbjörnsson 101-S, DG Åke Björkman 101-
SV, DG Göran Linnarsson 101-U samt DG Nils-Erik Borgström 101-VG. 

 
 Före mötets öppnande ber GRO Annette oss alla, att tillsammans hedra minnet 

av tidigare redaktören för The Lion samt en av upphovsmännen till vår 
Handbok, Yngve Nilsenius. Vi hedrar också minnet av PDG Peder Nordlund, 
som hastigt avled dagen före vårt möte. GRO läser även en dikt av Michael 
Wiehe till de avlidnas minne. 

 
 DG Anita Lemmel önskar oss alla varmt välkomna till de 2 dagarnas GR-möte i 

Linköping och berättar om sina barndomsminnen från staden. 
 
 LP Göran Egefalk LC Linköping/Valla önskar oss också välkomna och berättar 

om hundrondellernas stad, samt nämner 2 intressanta hedersmedlemmar i 
klubben, Landshövding Björn Ericsson och Professor Johnny Ludvigsson 
grundaren av Barndiabetesfonden. 

 
DG Åke Hultqvist läser Lions Syften och Etik, varefter GRO läser en fin 
tänkvärd sammanställning ”Om hela världen hade varit en by….” 
 

 
§ 35 Mötets öppnande 

GRO Annette Eiserman-Wikström hälsar alla välkomna och öppnar mötet. 
 
 
§ 36 Val av justeringspersoner 

DG Martin Enqvist 101 P och Rune Esbjörnsson 101 S väljes att justera 
protokollet 

 
 
§ 37 Anmälan om övriga frågor 

Under § 39 A, FUU , Familjemedlemskap 
Under § 47 D, Vision for all 
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Under § 39 C Ungdomsverksamheten, LEO 
Under § 41 A Varumärkeskampanjen, Riksvalnämnden 
 
 

§ 38 Fastställande av ärendelistan 
Med ovanstående ändringar fastställs ärendelistan. 

 
 
§ 39 Kommittérapporter 

A. Framtid. Utveckling Utbildning 
Ordförande Bengt Grönwall har presenterat en rapport enligt bilaga 28. 
Ett seminarium för MO, EO och RO har ägt rum i Gävle, endast 18 personer 
deltog. Seminariet innehöll bl a diskussion om medlemsutvecklingen inom 
Lions och hur man skall arbeta med dels nyrekrytering av medlemmar och dels 
inte minst hur man behåller sina medlemmar. Diskussion kring utskick av en 
enkät till de personer som avslutat medlemskapet. Bengt Grönvall, har som 
önskemål, att arrangera ett ZO-seminarium, samt att tillsätta en arbetsgrupp, 
som kan arbeta vidare med frågorna kring medlemmars avhopp från Lions. 

. 
 
Beslut: 

1. GR godkänner rapporten enligt bilaga 28 och lägger den till 
handlingarna. 

2. GR avslår Bengt Grönwalls begäran om att sända ut en enkät till de som 
avslutat medlemskapet i Lions. 

3. GR beslutar att FUU i kommande budget planerar för en ZO-konferens . 
4. GR avslår Bengt Grönwalls begäran om en extra arbetsgrupp. 
5. GR ger Bengt Grönwall i uppdrag att e-posta dokumentationen från 

Gävle seminariet till DG. 
 

A.1 Policy för medlemskap 
En allmän diskussion kring förslaget. Bl.a. konstateras, att det inte finns några 
sanktionsmöjligheter mot de klubbar som inte följer policyn. Viktigt att denna 
policy även finns i vDG-utbildningen. Man konstaterar också att policyn inte är 
något RM-beslut. 
 
Beslut: 

1. GR beslutar anta policyn med smärre redaktionella ändringar. 
 
B Hjälpverksamheten. 
IRD Lennart Ahrnlund visar med OH hur kommitténs uppfattning är, om hur 
arbetet bedrivs inom MD. Diskussionen innehåller åsikter om hur man skall 
kommittén kan arbeta vidare. 
Bring Quality to Life hade en egen monter vid Europa Forum i Bournemouth 
och denna monter var nog den mest besökta av alla utställarna. Även under IP 
Jimmy Ross framförande på scenen under EF, nämndes Sveriges projekt. Många 
länder kommer förmodligen, att arbeta enligt Sveriges initiativ och PCC Finn 
Bangsgaard nämner nödvändigheten av ett nätverk, så att alla länder inte sänder 
tält till katastrofområdena, utan att man bör samarbeta med att sända även 
medicin, skolmaterial, mm. 
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Beslut:  
1. GR noterar rapporterna enligt bilagor 26, 30, 35 samt 37 och lägger 

dessa till handlingarna. 
2. GR beslutar att ge projektgruppen för Bring Quality to Life i uppdrag att 

utforma en skrivelse i enlighet med bil 43 punkt 1. Gruppen utökas i 
samband med resa till NSR 2007 med en person till i enlighet med bil 43 
pkt 2 samt att kostnaden belastar projekten i enlighet med pkt 3. 

3. GR avslår Monica Antonsson förslag om avrapportering för Änglagård i 
broschyrform. Rapporten kan med fördel läggas på hemsidan. 

4. GR beslutar att medel som är kvar i projekt Novozybkov skall stå kvar på 
projektkontot 3-5 år för att täcka eventuella behov. 

 
Därefter visar PCC Börje Jonsson en PowerPoint presentation om vilka insatser 
som är gjorts inom Handikapp, samt även en verksamhetsplan för 2006-2007. 
 
Bengt Grönwall informerar om en resa till Tanzania, där LC Perstorp tagit över 
ett projekt som kyrkan hade för avsikt att lägga ner. 
 
Beslut: 

5. GR ger Bengt Grönwall i uppdrag att beskriva projektet i skrift till GR. 
 
Anders Rönnholm och Bertil Ravnell gjorde en slutredovisning av Novozybkov. 
Björn Palmer och Monica Antonsson som också var inbjudna hade meddelat 
förhinder. 
Borgmästaren i Novozybkov överlämnade medalj och tavla till GR via Anders o 
Bertil, som tack för insatserna i projektet. 
Avslutningsvis tackar GRO samtliga i kommittén för Novozybkov för det fina 
arbetet som lagts ner och den fina presentationen som gjorts av kommittén. 
 
C. Ungdomskommittén 
YED Jan Lofjärd informerar, att utöver vad som nämns i rapporten enligt bilaga 
29, kommer nästa års 3 läger att arrangeras, varav ett i samarbete med norska 
Lions. Lägerorten är på norska sidan av gränsen. Sverige kommer att få 
möjlighet att sända ut 95 ungdomar på internationella läger, trots att vi inte kan 
ta emot lika många ungdomar. 
I Postkontrollprojektet kommer man att behöva nya deltagare, då man vid 
årsskiftet går över till dataregistrering. Man har i detta sammanhang misstankar 
om, att ca 50 % av dagens deltagare, kommer att avbryta projektet. DG 
uppmanas, att informera om förändringen vid sina klubbesök. Information 
kommer att läggas ut på nätet med en länk till IBM, som ansvarar projektet. 
Frågan kring BYEDs deltagande vid NSR diskuterades. 
På RM i Jönköping kommer ett seminarium kring ledarskap att arrangeras för 
LEO. 
ID Jan Åke Åkerlund informerar om, att i nästa nummer av The Lion kommer 
han att skriva en artikel om LEO. 
PDG Christer Lemmel informerar om ett projekt, där man bjuder in studenter 
från högskola/universitet och ger dem inblick i Lions verksamhet. 
 
Beslut: 

1. GR noterar rapport enligt bilaga 29 och lägger denna till handlingarna 
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2. GR beslutar att BYED Bengt Nyman reser till NSR 2007. 
 

 
§ 40 Ekonomi 

Rapport enligt bilagorna 39 och 42. 
Bokslutet är klart för 2005-2006. Dock väntar vi på att även revisionsrapporten 
skall bli klar. 
Sedan rapporteringen från GR 2, finns endast några få uppgifter att rapportera: 
Överföring av pengarna gällande Novozybkov avvaktas med tills projektet är 
slutredovisat. 
För Vision for All, föreslås att pengarna betalas direkt till Vision for All och inte 
via DK och MD. Det är viktigt att påtala, att tillsammans med glasögon som 
sänds till Vision for All, skall också bifogas 500 kr, för kostnader kring 
konditionering av glasen samt även för transport. OBS Vision for All är INTE 
Sight First II. 
Marja Village medlen, som finns kvar är en garanti för bygget och kan komma 
att utnyttjas senare. 
Viljandi. I projektet finns kr 22 427, som kommer att användas fram i tiden för 
en resa till Viljandi. I detta projekt finns inga garantier från Lions sida, utan 
byggmästaren ansvarar för dessa kostnader. 
 
Placeringskommittén har placerat 
2 miljoner i Landshypotek i obligationer till 3,1 % med löptid 1 augusti 2007. 
2,5 miljoner i specialinlåning hos SEB till 2,6 % med löptid 15 december 2006. 
I U-hjälpfonden ligger 1 miljon på korttid 2-3 månader, över årsskiftet. 
 
EC Ralph kommer att sända ut budgetförutsättningarna till 
kommittéordförandena och uppmanar alla att fundera kring budgeten 2007-
2008. 
 
EC Ralph visar även på de ekonomiska konsekvenserna för Lions av 
familjemedlemskapet. Vid 233 familjemedlemmar faller 233 x 117,50 bort, som 
i så fall måste kompenseras av antingen 233 nya familjemedlemmar, eller 117 
vanliga medlemmar. 
 
Beslut 

1. GR beslutar godkänna rapporten enligt bilagor 34 och 42 och lägger dem 
till handlingarna. 

2. GR beslutar, att DG via sina nyhetsbrev upplyser klubbarna om att 
Vision for All, skall redovisas direkt till denna organisation och att 
tillsammans med de insamlade glasögonen, även skall sändas 500 
kronor. 

 
 
§ 41 A. Varumärkeskampanjen 

I kommande annonser och kampanjer har viss redigering gjorts med 
mellanrubriker, i övrigt är det samma bilder och stort sett samma text som 
tidigare. PID Bruno Ahlqvist har haft kontakt med Ingela Thalén, ny ordförande 
i Svenska Folkdansringen med anledning av annonsen med folkdräkter. Hon 
hade ingen anmärkning på utformningen. 
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Beslut 
1. GR beslutar att nästa annonskampanjperiod kommer att äga rum hösten 

2007. 
2. GR beslutar att komplettera annonseringen med lämplig information om 

bland annat Sight First, narkotikahundar och tält via redaktör Maud Nordell. 
3. GR ger AU i uppdrag att informera sig av Fokusgruppen och Peter Lynch 

gällande Lions nya image. 
4. GR noterar rapporten enligt bilaga 40 och lägger denna till handlingarna. 
 
B. Riksvalnämnden.  
PID Bruno informerar, att efterträdare till P O Damberg, som kontaktperson, till 
Astmaallergiförbundet skall utses vid förbundets kongress i april. Det är därför 
viktigt att nomineringsarbetet till denna post börjar snarast. Personen som utses 
måsta ha hög integritet och kunna sätta ned foten gällande Lions önskemål om 
vart insamlade pengar skall gå. Deldistrikten bör nominera senast den 15 
december 2006. 

 
 
§ 42 Sight First II 

PCC Sivert Bäck betonar, att det är viktigt att vi fullföljer CSFII med full kraft 
innan vi startat upp stora nya projekt. 
Ytterligare 2 000 kalendrar är beställda, med bland annat korrigeringar av 
veckonummer, samt även en månadsbild, som bytes ut. Om vi finner att 
kalendern skall finnas även nästa år, kommer den att förbättras ytterligare, med 
tillägg av helgdagar och namnsdagar. 
Resultatet fram till dags dato ser ut som följer: 
• 2005-2006 har 751 000 kronor samlats in med bl a hjälp av 50-öringen 
• på MD:s kontor står just nu 66 000 kronor 
• på distrikten finns oredovisat 560 000 kronor, lägsta saldo 5 000, högsta 

saldo 140 000 kronor 
• av till kontoret insända medel, finns 251 000, som inte kan härledas till 

någon klubb, då de kommit som samlad summa från distrikten (50-örings-
insamlingen) 

• DK sänder pengarna direkt till USA, med förteckning över insamlade medel 
per LC,  Jan Demuth behöver då inte hantera drygt 500 klubbars insamlade 
CSFII medel. 

• Endast medel som sänts via kontoret måste särredovisas. Coordinatorerna 
PCC Sivert och PCC Björn ansvarar för informationen avseende medel, som 
sänds från distriken direkt till Oak Brook. 

Diskussion om tidpunkten för redovisning från distrikten. GR enas kring ”inte 
för ofta – inte för sällan”, allt mellan 1 månad och ett kvartal. 
 
IRD Lennart föreslår, att försöka förmå alla Sveriges Ishockeyklubbar, att 
skänka vinsten från en och samma spelomgång i Elitserien, till CSFII. IRD 
Lennart, har via sitt engagemang i Modo, kontakter att starta samtal för ett 
sådant arrangemang. Bland annat, är Peter Forsberg en sådan profil, som gärna 
ställer upp för hjälpverksamhet i olika former. 
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Beslut 
1. GR beslutar, låta IRD Lennart utveckla idén, att arrangera en hockeykväll i 

hela Sverige vid ett tillfälle under hösten 2007. IRD Lennart ansvarar för att 
utse de personer, som kommer att behövas i arbetet med arrangemanget. 

2. GR noterar rapport enligt bilaga 38 och lägger denna till handlingarna. 
 
 
§ 43 NSR, innehåll 

NSR-AU Kjell Jonsson delar ut informationsblad kring NSR 2008 på Lidingö. 
Kostnaderna kommer att ligga i partiet med dem för NSR i Borås år 2003. 
Betydligt lägre summa än NSR:s kostnader i Reykjavik år 2007. 
IPCC Lennart Löf meddelar, att tiden för NSR-mötet diskuteras i CC-gruppen 
och det svenska förslaget, är i september månad. Finland, kan tänka sig oktober 
månad. Frågan kommer att bevakas av GRO Annette. 
Den administrativa budgeten fördelas per medlem, medan projektbudgeten 
fördelas enligt en nyckel. I Borås nådde man en kompromiss, enligt följande: 
 
MD % enligt medlemstal % enligt kompromiss 
101 Sverige 22 24 
104 Norge 21 23 
106 Danmark 11 17 
107 Finland 42 32 
109 Island 4 4 
 
Danmark, är enligt ovanstående tabell det MD, som har drygast kostnader, 
medan Finland har lägst kostnader, enligt medlemsantal per MD. 
Förslag finns om att höja nuvarande avgift från 0,94 EURO per medlem till 2,00 
EURO per medlem, då projekten är så omfattande, att förlängning av projekt 
behövts från 1-års projekt till 2-års projekt. Norge, är för en höjning omedelbart, 
medan Finland vill ha en successiv höjning under 10 år. Då ännu inga beslut är 
tagna, vill PDG Kjell ha GR:s ställningstagande före NSR i januari 2007. 
 
Det finns en 5 års plan för NSR-projekt. 
2005 – 2006, Norge med projekt i Minsk 
2007 – 2009, Sverige med Restaurangskolan i Oradea 
2010 – 2011, kommande projekt 
 
Beslut 
1. GR beslutar, att inbjudan till NSR 2008 på Lidingö skall bifogas protokollet 
2. GR noterar, att vi står fast vid tidigare lämnad uppfattning gällande 

fördelning mellan länderna av projektmedel. 
3. GR beslutar, att ansluta sig till Norges uppfattning om en snabb höjning till 

EURO 2,00. PDG Kjell får i uppdrag att arbeta för en uppsnabbning. 
4. GR ger GRO i uppdrag, att snarast meddela Sveriges inställning till förslaget 

inför CC-gruppens möte i Köpenhamn den 2 december 2006. 
 
 

§ 44 A. Europa Forum, Bournemouth 
GRO Annette redogör för en del av de beslut, som fattades vid European 
Councils 3 sejourer under EF. 
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Bland besluten kan nämnas: 
• Rapport från YE-seminariet lämnades, vilken också godkändes. Rapporten 

innehöll ett 7-punktsprogram för ett förbättrat samarbete mellan LCI 
huvudkontor och YE. 

• Från Italien önskar man introducera på klubbnivå, ett program att upplysa 
dagens ungdom om faran med tobaksnyttjande. Förslaget godkändes. 

• PDG Roberto Fresia, Italien valdes till ordförande för ett arbete om fd 
barnsoldater som behöver hjälp med sina trauma. Gruppen består av 3 
personer från Europa och 2 från Africa och en från LCIF. 

• AidWeb.org delger övriga Multipeldistrikt sin succé med webbsidan om The 
International Lions Portal on Rare Diseases. Förslaget godkändes. 

• Förslag, att ta bort Galamiddag godkändes ej. 
• Årets workshops var grupperade, på ett sätt där alla kunde delta på alla 

workshops, inom sitt eget intresseområde, utan tidskollission. Beslut att 
fortsätta denna arbetsordning. 

• Förslag, att varje land skall stå för kostnaderna för egen tolk till EF, 
godkändes ej. 

• Förslag, att Get Together Party, skall ersättas med en drink och minglande i 
max 90 minuter, godkändes ej. 

• Seminariet för förstagångsbesökare vid EF, var uppskattat och beslutades 
fortsätta enligt årets EF. Beslutades, att förstagångs deltagare vid EF, får en 
speciell namnbricka, för att lättare uppmärksammas. 

• Förslag om särredovisning för VIP-gästerna, som belastar EF-budgeten, 
godkändes, då denna uppgift är redovisad i EF:s budget. 

• NGO skall tillskrivas av PID Phil Nathan med en beskrivning av vad lions 
gör. 

• Rumänien får EF 2007 i Bukarest. ”Time to care – time to share” är mottot. 
• Klubbarna I Bosnien  Herzegovina blir medlemmar I EF. 
• Israel avvaktar ansökan om att få ha EF p g a oroligheter. 
• PCC Jouko Ruissalo MD 107, blev vald till arkivarie. 
 
En mera omfattande redogörelse för EF-dagarna , skriven av vGRO Kenneth 
finns utlagd på nätet och bifogas därför inte detta protokoll. 
 
Rapporter har även redovisats från: 
• IRD Lennart gällande IR-möte och Sveriges monter, Bring Quality to Life, 

bilaga 37 
• PCC Finn Bangsgaard redovisar Musiktävlingen och möte i 

Musikkommittén, bilaga 41 
• PCC Finn, redovisar Bring Quality to Life 
• YED Jan Lofjärd redovisar från YE-kommitténs olika möten 
 
ID Jan-Åke Åkerlund deltar i planeringskommittén för Europa Forum i Bukarest 
hösten 2007. Nästa möte i gruppen sker i april 2007. År 2008 arrangeras EF i 
Cannes. Kostnaderna i Cannes beräknas vara högre än tidigare EF. 
 
B. Orkester Norden 
PCC Finn redogjorde dels för kompletterande delar till rapport nr 41 och läste 
upp delar av Hanna Törnells rapport, Sveriges representant vid 
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tvärflöjttävlingen. Hanna var väldigt glad och tacksam för att få ha blivit utvald 
och tyckte, att det gett henne massor av stimulantia för vidare förkovran. Hanna 
deltog inte i finalen och kanske beroende på att hon inte mådde riktigt bra, utan 
behövde medicinera under dagarna vid EF. 
Valda delar av Hannas rapport kommer Redaktör Maud att lägga ut på vår 
hemsida. 
Prispengarna för musikerna vid nästkommande tävling i Bukarest blir: 
• 1:a pris, 3 500 EURO 
• 2:a pris, 2 000 EURO 
• 3:e pris, 1 000 EURO 
dvs. en höjning med 500 EURO till 2:a resp. 3:e pristagarna. 
 
Instrumentet vid EF i Bukarest blir piano, samt vid EF i Cannes, violin. 
 
Beslut 

1. GR noterar bilagorna 37 och 41 och lägger dessa till handlingarna. 
2. GR beslutar att: 

• MD 101 Sverige ska utse en deltagare till framtida 
musiktävlingar i samband med Europa Forum 

• Uppdraget att utse deltagare handläggs av kontaktpersonerna för 
Orkester Norden 

• MD 101 Sverige uppdrar åt en av kontaktpersonerna för orkester 
Norden att handlägga kontakterna med kommande Europa Forum 
rörande anmälan mm. 

• Skriftlig rapport ska lämnas till GR dels i samband med att 
inbjudan till att anmäla intresse att i fråga komma för deltagande 
vid kommande tävling sänds ut till Sveriges musikhögskolor, 
m.fl. och dels vid GR-möte direkt efter genomförd tävling. 

• MD 101 Sverige utser en av kontaktpersonerna för Orkester 
Norden att delta vid kommande Europa Forum som 
kontaktperson mellan musiker och kommittén för musiktävlingen 
vid Europa Forum. 

• MD 101 Sverige skall bestrida följande kostnader för den 
deltagande musikern: 

 
1. Resa till och från Europa Forum 
2. Ev. anmälningsavgifter 
3. Hotellkostnader i samband med Europa Forum 
4. Faktiska måltidskostnader 
5. Ev. kostnader för ackompanjatör under tävlingen 

 
• Finansiering av kostnaderna för deltagande musiker bör ske 

inom kontot för Orkester Norden. 
 
§ 45 Stadgepaket, diskussion 

Stadgesekreterare Rolf Grune lämnar en bakgrund till de förslag som 
presenteras för GR. 
Stadgarna är ramverket för vårt arbete, medan Arbetsordningen är instrumentet 
och verktyget för arbetet. Rolf kommer att arbeta med en renodling, så att inte 
samma uppgifter finns i både Stadgar som Arbetsordning. 
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Beslut 
1. GR beslutar att föreslå till RM ändring av Förhandlingsordningen vid 

Riksmöte § 11 f, att lyda ”Val av tre ledamöter till Riksvalnämnden varav en 
väljs till ordförande”. 

2. GR beslutar att RVN i samråd med AU granskar minst tre offerter vart tredje 
år för att framlägga förslag till RM. 

3. GR beslutar godkänna förslaget till ändring i Arbetsordningen § 14 för 
Riksvalnämnden, att lyda ”Vart 3:e år ta emot offerter (minst tre till antalet) 
från utomstående revisionsbolag”. 

4. GR beslutar att i Arbetsordningen § 16 för Riksvalnämnden att göra följande 
tillägg: ”Riksvalnämnden skall dessutom föreslå RM besluta om auktoriserat 
revisionsbolag”. 

5. GR beslutar att föreslå Riksmötet i Jönköping 2007 att godkänna den nya 
formuleringen av § 1 i multipeldistriktets stadgar enligt nedan: 
”§ 1 Multipeldistrikt 101 är en del av Lions Clubs International (LCI) som är 
en internationell sammanslutning av klubbar vilken genom vänskap och 
aktiva insatser hjälper människor i nöd och främjar fred i världen. 
”Klubbmöten och övriga Lionmöten skall vara forum för öppna 
diskussioner av allmänt intresse utan inblandning av partipolitik och 
religiösa särintressen. Genom LCI har Lionrörelsen i Sverige anslutit sig 
till FN:s deklaration om de mänskliga rättigheterna och fördömer våld 
och förtryck i alla former”. 

6. GR noterar rapporterna enligt bilagor 31 och 32 och lägger dessa till 
handlingarna. 

 
§ 46 Övriga rapporter 

A. Kungens Jubileumsfond 
 
Beslut: 

1. GR noterar rapporten enligt bilaga 27 och lägger denna till handlingarna. 
 
B. Kontoret 
Jan Demuth informerar om förbättringar gällande supplylådan som sänts ut till 
alla distrikt. 
Inom kort kommer eventuellt kontrakt att skrivas gällande nya lokaler för 
kontoret på ca 200 m2, vid Lindhagens plan. 
Kontoret kommer att ha stängt mellan nyår och trettondehelgen. 
 
C. Convention 
EC Ralph informerar om, att 2 offerter inkommit, gällande resan till Chicago. 
9 av distrikten ställer upp på Conventionlotteriet. 20 rum bokade för vinnarna. 
EC Ralph visar karta över Chicago och beskriver var hotellen, resp. de olika 
lokalerna för Convention är belägna. 
 
D. Astma Allergi 
 
Beslut: 
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1. GR beslutar notera P O Dambergs rapport, enligt bilaga 36, som läggs 
till handlingarna. DG kommer att informera om budskapet i rapporten till 
alla Sveriges klubbar. 

 
E. RM 
EC Ralph informerar om planeringsmötet som ägt rum i Jönköping.  
Bokslutet från RM i Trollhättan är reviderat. Plusresultat, men dock inte så stort 
att några pengar går till MD, utan vinsten på 56 000 fördelas på de tre 
arrangerande klubbarna. Båtutfärden är ännu inte reglerad pga tvist, men pengar 
är reserverade för ändamålet.  
Förberedelserna för RM 2007 i Jönköping långt framskridna och AU hade 
möjlighet att besiktiga lokalerna i samband med planeringsmötet. 
Även planeringen av RM 2008 i Uppsala är långt framme med förberedelserna. 
Detta RM kommer att arrangeras 16-18 maj, då det annars sammanfaller med 
övrigt firande kring Valborgsmässoafton och 1:e maj firande i Uppsala.  
 
Beslut: 

1. GR noterar den muntliga avrapporteringen från RM-kommittén möte i 
Jönköping. 

 
F. IT 
EC Ralph rapporterar i frånvaro av representanter från IT-kommittén. 
Familjemedlemsrapporteringen fungerar fortfarande inte i dataöverföringen 
mellan det svenska medlemsregistret och USA. IT-kommittén ser till att 
information förmedlas till USA trots dessa dataproblem. Arbetet med 
Aktivitetsrapporten A1 har nedprioriterats tills pågående arbete med 
familjemedlemsrapporten genomförts. Medlemsregistret ger stora möjligheter, 
bl a fakturering av medlemsavgifter kan göras snabbare. 
Kommittén önskar arrangera IT-seminarium för DG vid RM i Jönköping. Även 
vDG bör delta i detta seminarium, eftersom dessa personer tillträder som DG, 
månadsskiftet juni/juli 2007. MDLDC Stefan Kanders, har redan informerat 
under utbildningen av vDG. 
Samtal måste ske mellan IT-kommittén och RM-arrangörerna, hur man 
tidsmässigt skall planera för ett seminarium under RM. 
Hans-Åke Lindelöw har pga sjukdom avsagt sig uppdraget som ledamot i IT-
kommittén. 
 
Beslut 
GR noterar rapporterna 39A, 40 och 40A och lägger dessa till handlingarna. 

 
 
§ 47 Övriga frågor 

A. Prostata 
Uppföljning av utsända skrivelser till Socialstyrelsen samt till Riksdagspartierna 
måste ske. 
Vid insändande av medel skall talongerna märkas Prostatacancer enligt given 
instruktion. 
 
Beslut: 
1. GR beslutar att en uppföljning skall göras på RM i Jönköping. 
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2. GRO kontaktar de olika Forskningsfonderna, för att försäkras om att medlen 
som skänks används på avsett sätt. 

 
B. PR:s seminarium 
Redaktör Maud informerar om tänkta PR-aktiviteter och att kanske skaffa någon 
känd profil, som ambassadör i vår CSFII kampanjs 3:e år. Som förslag finns, 
Täppas Fogelberg. 
Vid PRC-mötet i Stockholm den 14 oktober deltog endast 5 av 10 
distriktsansvariga PRC. Mötet rörde sig dock mera kring CSFII, trots att det 
kallades för PRC-möte. 
Resa till Morogoro, med journalist från dagspressen, ligger i Mediaplanen. 
Arrangera en konsert med Lars Roos eller varför inte Steve Wonder ligger också 
på önskelistan för år 3 av CSFII. 
Brev sänds till Synsam om vår aktivitet. 
Distrikt 101S har bra CSFII material i form av bland annat ”plåsterpojken”. 
 
C. Pantkvitton 
DG Hans Johansson redogjorde för sätt att skaffa intäkter med hjälp av 
pantkvitton i livsmedelsaffärer. ICA har slutit avtal med Röda Korset, men det 
finns möjligheter att göra lokala avtal. Man bör även kontakta andra kedjor 
innan andra organisationer hinner före Lions. 
 
Beslut 
1. GR ger AU i uppdrag att kontakta livsmedelskedjor. 
2. GR ger Redaktör Maud i uppdrag att i The Lion beskriva hur man lokalt kan 

arbete med sin livsmedelshandlare. 
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D. Vision for All 
DG Göran Linnarsson drar tillbaka punkten eftersom den behandlats tidigare 
under mötet. 
 
E. Språkhantering 
Rolf Grune anser, att en modernisering av språket vi använder behövs göras, då 
översättningar från engelska till svenska gjorts av översättare i USA, som 
översatt handlingar ”ordagrant” utan hänsyn till språkbruk i Sverige. 
Rolf gör gärna arbetet med moderniseringen, men tar tacksamt emot alla förslag 
på förbättringar. Både AU och GR arbetar gärna med frågan. Arbetet behöver 
inte vara klart inför kommande RM. 
ID Jan-Åke har bett Peter Lynch i Oak Brook, att se över språkbruket vid 
översättningarna till svenska från engelska. 

 
 
§ 48 Nästa GR-möte, Gävle 3-4 mars 2007 

Nästa ordinarie GR-möte kommer att förläggas i Gävle den 3-4 mars 2007 i de 
nybyggda lokalerna, efter förra årets hotellbrand. Priserna som IPCC Lennart 
Löf förhandlat fram lär vara t o m billigare än vid arrangemanget i Linköping. 
De GR-möten som kommer att hållas vid NSR i Reykjavik, kommer att ske 
mellan 08.00 – 09.00 varje morgon, för att planera dagens förhandlingar. 
EC Ralph kommer att sända ut mall för reseräkningen till NSR. 
 
Utanför utsänd ärendelista 
Under söndagen informerade Diabetesforskare Maria Faresjö, Linköpings 
Universitetssjukhus om sin forskning och de senaste rönen inom Forskningen 
kring Diabetes I och Diabetes II på ett intressant och populärvetenskapligt sätt. 
 
Därefter presenterade GRO samt DG Åke Björkman en PowerPoint presentation 
kring temat Lions Framtid – Kan vi? – Vågar vi – Vill vi? 
 
Beslut: 
1. GR beslutar tillsätta en grupp bestående av ID Jan Åke Åkerlund, DG Åke 

Björkman samt FUU Bengt Grönvall med DG Åke som sammankallande. 
2. Gruppen har rätt att utöka gruppen med adjungerade medlemmar, gärna 

yngre. Gruppens målsättning skall vara att diskutera Lions framtida strategi. 
 



GR 3 2006-2007 
Sidan 13 av 13 

Justeras:_____________________/______________________/_____________________/_________________ 
 
Kenneth/lions/md101/protokoll 2006-2007/GR NR 3 06-07 

§ 49 Avslutning. 
GRO Annette avslutar GR-mötet med sin goda sed att läsa en limerick, som 
alltid uppskattas. 
Innan GRO Annette hinner låta klubban svingas, tackar IPCC Lennart Löf GRO 
för ett väl genomfört och effektivt möte. 
Därefter avslutas mötet formellt. 

 
 
 
 
 
Kenneth Persson Annette Eiserman-Wikström 
vGRO  GRO 
 
 
Justeras: 
 
 
 
 
Martin Enqvist  Rune Esbjörnsson 
DG 101-P   DG 101-S 
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Protokoll från IT-konferens 7-8-oktober,  Hotell Scandic Bromma.  
 


 Närvarande: 
B - Jonas Viberg 
A - Kjell Jonsson 
P - Nils Ragnarsson 
GD - Rutger Belin 
IT/SV - Kjell-Arne Svensson 
IT - Sune Karlsson 
IT/S - Hans-Åke Lindelöw 
MD - Partiellt, Jan Demuth 


 
§1. Presentation, organisation och arbetssätt av Lions IT-kommitté.  


Ordf. Kjell-Arne Svensson hälsade välkommen och inledde med en presentation av 
IT-kommitténs organisation och arbetssätt. (Bilaga PDF) 
 


§2. Medlemsregistret, åtgärder verksamhetsåret 06/07 
Sune Karlsson presenterade nu pågående och planerade förändringar i 
medlemsregistret under verksamhetsåret 2006/2007. (Bilaga PDF) 
 


� Huvudpunkter 
● Möjlighet att registrering ny medlem välja medlemsformen hedersmedlem 
● Hantering av utländska adresser och telefonnummer (påverkar registreringsbilder) 
● Nya registreringsfunktioner för distriktsansvariga för att lägga upp och ta bort 
medlemmar utan att någon M-rapport skickas. (Fel USA, Nya klubbar, nedläggning 
mm) 
● Medlemsregistret får ett eget menysystem för administratörer, gäller alla nivåer. 
(Klubb, distrikt, MD) 
 
Mötet var positivt till det utkast som visades. 
 
Övrigt som kommer att påverka registret 
● Familjemedlemsskap som är beslutat på Convention och måste införas i registret så 
snart detta är möjligt. Enligt plan skall klubbarna kunna registrera 
familjemedlemsskap under november månad i medlemsregistret, dock kommer inte 
detta att kunna hanteras via M-rapporteringen utan särkskilda åtgärder måste vidtas. 
Får stora konsekvenser för registret, vilka vi ännu inte har full kontroll över. 
 
Bland mötesdeltagarna fanns åsikten att det hade varit billigare att bara betala 
berättigade medlemmar rabatt istället för att låta några få familjemedlemmar få stora 
konsekvenser för medlemsregistret. 
 
● Uppdateringsproblem med USA 
IT – avdelningen i USA har bekräftat problemet men tillstår också att det är av så 
allvarlig art att det kräver omkonstruktion i deras importgränssnitt. 
 
● A1 – Aktivitetsrapportering 
Vi får specifikationer från LCI tidigast i slutet av första kvartalet 2007. 
Omfattning av denna rapportering är oklar för närvarande. 
Utvecklingsarbete kan inte starta innan ovanstående är klart. 
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● Problemet med dubbeltryckning vid sändning av m-rapport 
Kommer att vara åtgärdat i samband med nästa programuppdatering. 
 


§3. Ordet fritt om medlemsregistret 
 
Oklarheter råder om vad sammanställning medlemsutveckling verkligen ger för lista. 
Sune fick i uppdrag att utreda. 
 
Titta funktionen för distrikts- och guvernörsråd är okänd. Information till berörda bör 
gå ut snarast möjlighet. IT-kommittén tar fram underlag för informationen. 
 
Önskemål framfördes av att kunna registrera föregående befattningar samt erhållna 
utmärkelser. 
 
Mötet beslutade att det bör vara möjligt att registrera befattningar för tidigare 
verksamhetsår för nuvarande medlemmar i registret. 
 
Sune redogjorde för att kunna registrera historiska befattningar och utmärkelser krävs 
en särskild registerhantering av detta i egna tabeller.  
 
Detta önskemål prioriterades främst av en deltagare i gruppen. 
 
Behovet av att kunna hantera LEO medlemmar och Associerade medlemmar 
diskuterades men något beslut i frågan fattades ej.  
 
Mötet prioriterade ej dessa önskemål för närvarande.  
 
Synpunkter om M-rapporteringen 
Distrikt P redovisade inga problem och har fått en bra kontakt med sina zonansvariga. 
Övriga i stort sett bra men har problem med att vissa klubbar hänger efter. 
 
Önskemål framfördes om bättre listor för att kunna följa upp klubbar som hänger 
efter. En bevakningslista i Excel bör tas fram som innehåller e-postadresser till den 
aktuella klubbens president, sekreterare och registeransvarig. Saknas e-post till någon 
av dessa skall adressfältet istället vara blankt eller innehålla texten e-postadress 
saknas. 
 
Mötet beslutade att IT-kommittén utreder möjligheten att införa en sådan lista i 
kommande uppdatering. 
 
Beslut minimipolicy 
Med hjälp av ovanstående önskade bevakningslista skickas ett mail med en 
påminnelse till i listan berörda personer  
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Mötets motivering var att vi måste ha en sista dag för M-rapporteringen för våra 
klubbar, detta för att vi skall undvika problem med USA:s 3-månadersregel. Varje 
distrikt kan i övrigt besluta om striktare regler om de så önskar. 
 
Mötet beslutade en minimipolicy enligt följande: 
Den sista i efterföljande månad sänds ett mail med en påminnelse till den 
ändringsansvarige och kopia till president samt sekreteraren. 
 
I texten framgår att M-rapporten för senaste månaden inte är utförd och att distriktets 
IT – ansvarige kommer, efter den 10 i kommande månad, att registrera en M-rapport 
utan förändringar, oavsett om det föreligger någon ändring. Detta får tillrättas av 
klubbens ändringsansvarig i efterföljande månad. 
 
Om inte distriktet använder minimipolicyn och klubben inte M-rapporterat efter 3 
månader vidtas följande åtgärd:  
M-rapporten kommer, enligt USA:s 3-månadersregel att låsas för klubben. För att 
låsa upp M-rapporten måste klubben konsultera programansvarig. För denna åtgärd 
kommer distriktet att bli debiterad med den verkliga kostnaden. 
 


§4. Hjälptexter 
Kjell-Arne berättade att nya hjälpdokument kommer att framtagas till de nya 
funktionerna och den nya layouten. Tyvärr finns det ingen möjlighet att ta fram någon 
komplett hjälptext tills uppdateringen blir klar. 
 


§5. Säkerhet och behörighet 
Diskuterade främst säkerhet och behörighet till funktionen för MD – och 
distriktsfunktionärer. 
Alla ansåg att det är viktigt med en bra lösenordspolicy: 
 
Mötet beslutade att en sekretessblankett skall undertecknas av de personer på MD- 
och distriktsnivå som får tillång till informationen 
Hans-Åke fick i uppgift att ta fram förslag till lämplig blankett. 
 


§6. Befattningsnomenklatur 
Kjell J fick i uppdrag att komma med nytt förslag med befattningsbeskrivningar som 
innehåller högst 25 tecken med lämpliga förkortningar. Dessa skall efter att de har 
antagits av AU anpassas i medlemsregistret. 
 
Mötet beslutade att samtliga listor skall anpassas så att även förkortningen framgår i 
listan. 
 







2006-2007  Bil 39a 
2006-11-02 


4 


§7. Funktionen avregistrera distriktstjänsteman resp ta bort tjänsteman 
Funktionen bör förtydligas.  
 
Funktionen innebär idag: 
Avregistrera tjänsteman innebär att tjänsten innehafts en del av verksamhetsåret: 
Ta bort tjänsteman, tar bort kopplingen mellan medlem och tjänsten helt. 
 
IT-kommittén tar fram förtydligande text och om möjligen ändrar texten på knapparna 
för ett förtydligande av funktionerna. 
 


§8. Tidningsartikel ”The Lion” 
En tidningsartikel bör skrivas om medlemsregistret i tidningen för att göra 
medlemmarna medvetna om registrets alla möjligheter. 
 
IT-kommittén kontaktar Redaktören Maud Nordell för att få skrivit en artikel. 
 


§9. Allmänt tips då man hämtar listor via excel 
Använd funktionen ”Spara som” istället för öppna. 
Då ges möjlighet att spara listan direkt på hårddisken. 
 
Listor medlemsutveckling från LCI 
Förslag att Cynthia lägger ut aktuella listor på MD:s hemsida. IT-kommittén kontaktar 
Cyntia för att utreda möjligheten.  
Rapporterna kan annars hämtas på adressen: 
https://www3.lionsclubs.org/ReportsList.aspx  
 
Grafisk statistik 
IT-kommittén utvecklar och kommer med förslag. 
 
Nå ut med information 
Mötet diskuterad vikten att nå ut med all ny information till klubbar och 
registeransvariga. 
Ett bra sätt kan vara att använda MultiMailer vid massutskick.  
IT kommittén rekommenderade alla som använder sig av massutskick, som tex 
nyhetsbrev, att utnyttja det erbjudande som Lions har, att köpa programmet till mycket 
förmånligt pris. 
 


§10. MultiMailer 
Kjell-Arne utförde en demonstration av programmet och visade alla viktiga 
funktioner. Programmet rekommenderas till både MD och distrikt. 
1 licens krävs per dator.  
Kjell-Arne fick också i uppdrag att producera en utbildningsfilm, som skall finnas för 
nedladdning från hemsidan. 
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§11. Nästa möte med IT-distrikt 


Mötet diskuterade när och var nästa möte med IT-distrikt. Förslag att undersöka 
möjligheten att förlägga det till nästa års riksmöte, kom upp. Då skulle man nå ut med 
information och kunskap till GR, registeransvariga och klubbar. 
 
Mötet beslut om ett starkt uttalat önskemål, att nästa IT-konferens skall hållas 
tillsammans med riksmötet i Jönköping den 17 -18 maj 2007. Här har vi möjlighet att 
komma i kontakt med hela guvernörsrådet för t.ex. utbildning. Vi skulle också kunna 
anordna ett IT-seminarium och på det viset kunna nå ut till flera registeransvariga 
och medlemmar. Mötet utsåg Jan Demuth att framföra vårt önskemål till 
riksmöteskommittén och kontakta GRO i ärendet. 


 
 
 


Halmstad/Bollebygd 2006-10-17 
 
Kjell-Arne Svensson / Sune Karlsson 
 
IT-kommittén 
Kjell-Arne Svensson / Sune Karlsson 
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Rapport gällande Lions varumärkeskampanj – början av år 2. 
Till GR i Linköping 11 – 12 november 2006  
 
Sammanfattning av år 1 
 
En komplett rapport  för första året daterad den 11 maj 2006 kan beställas från Bruno 
Ahlqvist av den intresserade, som inte har den tillgänglig.  
 
Första verksamhetsårets annonsering genomfördes enligt plan i kvällspress och populärpress 
mellan den 28 dec 2005 och den 16 mars 2006. Räckvidden för annonseringen översteg 60% 
av Sveriges befolkning mellan två och tre gånger.  
 
Av totalt tillgängliga medel för tre år (2,0 – 2,1 milj kr) utnyttjades 748 000 kr första året. 
Detta innebär att 1,25 till 1,35 milj kr återstår för de två återstående åren. Erhållna rabatter 
från media blev avsevärt bättre än förväntade 50 %. 
 
Efter annonseringsperioden genomfördes en intervjuundersökning i Stockholm, Uppsala, 
Helsingborg & Perstorp samt Skellefteå. Resultatet av undersökning var överraskande 
positivt. I genomsnitt svarade 72 % av de 200 tillfrågade att de känner till Lions eller Lions 
Club. I genomsnitt kände 67 % igen Lions emblem (Här fanns dock stora lokala variationer 
från 35 % i Stockholm till 96 % i Skellefteå). Mer än en fjärdedel av de tillfrågade sade sig ha 
sett Lions annonser.  Det skall dock noteras att antalet tillfrågade är för litet för att dra säkra 
slutsatser.  
 
Skriftliga rapporter har lämnats till Lions Clubs International och dess Medlemsdivision.   
 
Dagsläget 
 
Enligt GR:s beslut genomförs andra årets annonsering under hösten 2006. Mediavalet 
(kvällspress och populärpress) kvarstår från föregående annonseringsperiod, men denna gång 
sprids annonseringen från september till december. Annonseringen i kvällspress startade på 
Världs-Lion-dagen den 8 oktober. 
 
Hittills bokad annonsering: 
Kvällpress (Aftonbladet, Expressen, GT, Kvällsposten):  
Helsidor: 8 okt 12 nov 17 dec.  (mellan helsidesannonserna placeras tre 
mindre påminnelseannonser av samma format som under våren). 
 
I populärpressen har en annons införts i septembernumret av Villaägaren. Prisförhandlingar 
gällande övrig populärpress är ännu inte slutförda. Totalt beräknas ca 650 000 kr användas för 
höstens annonsering.    
 
Den 23 okt. lämnades en muntlig och skriftlig rapport till chefen för LCI:s PR-division Dane 
La Joye, vilken resulterade i ett omedelbart löfte om fortsatt ekonomiskt stöd för vår 
annonsering.  
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Behovet av uppföljning 
 
När maj-rapporten lämnades till GR såg det ut som om vi brutit den mångåriga nedåtgående 
trenden i medlemsantal. Med en månad kvar av verksamhetsåret hade vi en nettoökning från 
januari till maj med över 100 medlemmar. Tyvärr åts denna ökning upp av det traditionella 
tappet av medlemmar under juni. Hela verksamhetsåret slutade på mera än - 300 medlemmar 
netto. Andra halvåret gick i princip +/- 0. 
 
Siffrorna tyder dock på en ökad medvetenhet om behovet av nyrekrytering bland landets 
klubbar. 
 
Det är viktigt att återigen understryka att varumärkesannonseringen i inte automatiskt 
genererar nya medlemmar. Det krävs en uppföljning av alla klubbar och medlemmar för att ta 
vara på det intresse för Lions som annonseringen skapar och med hjälp av det intresset bjuda 
in nya medlemmar. 
 
Det är därför att största betydelse att Framtidskommittén och MERL-ansvariga bibehåller 


den höga aktivitetsnivå som skapats under de senaste två åren.  


 
Planer för år 3. 
 
GR:s beslut att fortsätta med detta års annonsering redan under hösten har utan tvekan stor 
betydelse för att hålla kvar Lions i allmänhetens minne under en period då vi ser ut att ha 
möjlighet att vända den nedåtgående medlemstrenden. 
 
Därför föreslås att GR och Framtidskommittén så snart som möjligt tar upp en strategisk 
diskussion gällande våren 2007 och det tredje ”kampanjåret” 2007-2008. Frågor som bör 
diskuteras är bl.a.: 


- Har vi möjlighet att förlägga ”tredje årets annonsering” redan till våren 2007? Vad 
innebär det för genomslagskraften i annonseringen? Hur går det med bidragen från 
LCI:s PR-division? Krävs det en RM-beslut? Etc …. 


- Hur kan vi komplettera annonseringen med andra PR-aktiviteter? T.ex publicitet kring 
projekten ”Bring Quality to Life”, narkotikahundar etc. 


- Lions Clubs International har precis startat ett projekt för att uppdatera Lions image. 
Det har också öppnats nya möjligheter att söka ekonomiskt stöd till såväl 
Medlemsrekrytering som PR-aktiviteter. Hur kan MD 101 utnyttja detta? 


 
Gävle, 2006-11-05 
 
 
Bruno Ahlqvist         
 
 
 
 
 
 
 
 
(vm-kampanj rapport GR nov 06) 
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Till Guvernörsrådet MD101Sverige  
GR-mötet i Linköping 2006-11- 11 -- 12 


 
LIONS MUSIKTÄVLING VID EUROPA FORUM 


 
Bakgrund 
MD101 Sverige deltar sedan några år tillbaka vid musiktävlingen som anordnas i 
samband Europa Forum. 
Undertecknade kontaktpersoner för Orkester Norden anser att det är mycket viktigt 
att vi inom Lions arbetar för att ge unga musiker möjlighet att mäta sig och utbyta 
erfarenheter med unga musiker från hela Europa. 
 
Framtida deltagande vid musiktävlingen 
Vi anser att det är viktigt att Guvernörsrådet tar ett principbeslut att MD101 Sverige 
årligen utser en deltagare till kommande musik tävling i samband med Europa 
Forum.  
Det är vidare viktigt att ansvaret och de ekonomiska förutsättningarna för deltagandet 
fastslås. 
 
Vi föreslår därför GR besluta att: 


1. MD101 Sverige skall utse en deltagare till framtida musiktävlingar i samband 
med Europa Forum 


2. Uppdraget att utse deltagare handläggs av kontaktpersonerna för Orkester 
Norden,  


3. MD101 Sverige uppdrar åt en av kontaktpersonerna för Orkester Norden att  
handlägga kontakterna med kommande Europa Forum rörande anmälan m.m. 


4. Skriftlig rapport skall lämnas till GR dels i samband med att inbjudan till att 
anmäla intresse att i fråga komma för deltagande vid kommande tävling sänds 
ut till Sveriges musikhögskolor m.fl. och dels vid GR-mötet direkt efter 
genomförd tävling. 


5. MD101 Sverige utser en av kontaktpersonerna för Orkester Norden att delta 
vid kommande Europa Forum som kontaktperson mellan deltagande musiker 
och kommittén för musiktävlingen vid Europa Forum 


6. MD101 Sverige skall bestrida följande kostnader för den deltagande musikern: 
• Resa till och från Europa Forum 
• Ev. anmälningsavgifter 
• Hotellkostnader i samband med Europa Forum 
• Faktiska måltidskostnader  
• Ev. kostnader för ackompanjatör under tävlingen 


7. Finansiering av kostnaderna för deltagande musiker bör kunna ske inom 
kontot för Orkester Norden.  


 
 
Nossebro och Örby i november 2006 
 
Lennart Fridén Finn L Bangsgaard 
Kontaktperson Bitr. kontaktperson 
Orkester Norden Orkester Norden 
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Kommittén för hjälpverksamhet 
 
HANDIKAPPAKTIVITETER MD-101 
Rapport till AU-mötet 23-24 september 
 


HANDIKAPP-OS - Stöd Svensk Handikappidrott   
    Information om betydelsen av vårt stöd är under utarbetning för distribution till 
Distriktsguvernörerna. Vi planerar också att presentera området i The Lion i samarbete med SHIF. Diskussion 
kommer att tas upp med Maud Nordell. 
 


AKTIVERINGSPROJEKT - "Gamle Svarten eller Ridning på remiss" etc.  
Projektet utgår enligt GR:s beslut i Karlskrona, som ett resultat av beslutad omorganisation, men undertecknad 
kommer att göra en idépresentation i samband med Guvernörsrådsmötet i Linköping i november. 
 


BRAGDLEJON- och LIVSKVALITETSPRISER + SVENSKA UNGDOMSSPELEN 
Annonsunderlag klart och original tas fram med hjälp av SHIF. Senare sker publicering i tidningarna 
Handikappidrott, The Lion och andra tidskrifter. Sonderingar inom Jönköpings läns landsting kommer att 
genomföras under oktober vad gäller Livskvalitetspriset. Några nomineringar till detta pris finns redan. 
 
Svenska Ungdomsspelen i Handikappidrott genomfördes på Stockholms Stadion den 26 augusti 2006. På 
Stadions flaggstänger vajade 4 st Lionflaggor i det vackra vädret och Lions logotype lyste mäktigt på Stadions 
stora resultattavla). Undertecknad var prisutdelare tillsammans med SHIF:s 1.v. ordförande Margareta 
Israelsson. Team Västergötland erhöll Sveriges Lions 1:a pris ( 7.000:- ), Team Småland Lions 2:a pris (4.000:--) 
och Team Skåne Lions 3:e pris ( 2.000:-- ). 
 
Team Småland blev mottagare av kronprinsessan Viktorias vackra Vandringspris i silver och fick dessutom 
2.000 kronor av Lions. 
 


GÖR DIN KOMMUNS CENTRUM TILLGÄNGLIGT 
Material om delaktiviteten Respektera Handikapparkeringsplatserna är under sammanställning för distribution 
till LC Smedjebacken, LC Hammarstrand, LC Nässjö, LC Huddinge, LC Sundsvall, LC Örnsköldsvik och LC 
Sollefteå. 
 
DG Göran Linnarsson,101-U, vill aktivera hela projektet i Uppsala kommun och kommer att få ett speciellt 
material för detta. Vi har erbjudit hjälp om sådan skulle behövas i samband med den lokala introduktionen. 
   
I Östersund fortsätter arbetet.  Gågatan i centrala Östersund utifrån ett mycket brett tillgänglighetsperspektiv är 
nu i fokus, där kommunen, köpmännen, polisen, trafikingenjören och P-vakterna är involverade. 
 
Färdtjänstregler och problem med handikapparkeringar på privata områden är under behandling. 
 
Arbetet inom hörselområdet är f.n. begränsat till bevakning och inlärning.   
 
 
 


 Börje JonsonBörje JonsonBörje JonsonBörje Jonson    
Ordförande 
12 september 2006 
HAFO-099 
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Rapport, projekt, MD-101  07/2006 - 10/2006 


 


Penningpåse   Katastrof Pakistan  


Resultaträkning   Resultaträkning  


Intäkter 152 700  Intäkter 0 


Kostnader 0  Kostnader -73 001 
Årets Resultat 152 700  Årets Resultat -73 001 


Balansräkning   Balansräkning  


Ingående kapital 1 623 547  Ingående kapital 761 617 


Årets resultat 152 700  Årets resultat -73 001 
Utgående Kapital 1 776 247  Utgående Kapital 688 616 


     
Handikappfonden   Sight First II  
Resultaträkning   Resultaträkning  
Intäkter 39 730  Intäkter 519 172 
Kostnader -19 128  Kostnader -781 409 
Årets Resultat 20 602  Årets Resultat -262 237 


Balansräkning   Balansräkning  
Ingående kapital 891 721  Ingående kapital 328 533 
Årets resultat 20 602  Årets resultat -262 237 
Utgående Kapital 912 322  Utgående Kapital 66 296 


     
Narkotika   Maarja Village  
Resultaträkning   Resultaträkning  
Intäkter 250  Intäkter 0 
Kostnader 0  Kostnader 0 
Årets Resultat 250  Årets Resultat 0 


Balansräkning   Balansräkning  
Ingående kapital 67 203  Ingående kapital 57 709 
Årets resultat 250  Årets resultat 0 
Utgående Kapital 67 453  Utgående Kapital 57 709 


     
NSR (10-kr)   Novozybkov  
Resultaträkning   Resultaträkning  
Intäkter 4 670  Intäkter 0 
Kostnader -144 077  Kostnader -336 519 
Årets Resultat -139 407  Årets Resultat -336 519 


Balansräkning   Balansräkning  
Ingående kapital 293 795  Ingående kapital -20 637 
Årets resultat -139 407  Årets resultat -336 519 
Utgående Kapital 154 388  Utgående Kapital -357 156 


     
NSR-projekt Oradea   Viljandi Estland  
Resultaträkning   Resultaträkning  
Intäkter 0  Intäkter 0 
Kostnader 0  Kostnader 0 
Årets Resultat 0  Årets Resultat 0 


Balansräkning   Balansräkning  
Ingående kapital 28 329  Ingående kapital 22 427 
Årets resultat 0  Årets resultat 0 
Utgående Kapital 28 329  Utgående Kapital 22 427 


     
Orkester Norden   Ungdomsläger  
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Resultaträkning   Resultaträkning  
Intäkter 23 030  Intäkter 1 150 
Kostnader -2 855  Kostnader -104 616 
Årets Resultat 20 176  Årets Resultat -103 466 


Balansräkning   Balansräkning  
Ingående kapital 49 468  Ingående kapital 147 979 
Årets resultat 20 176  Årets resultat -103 466 
Utgående Kapital 69 644  Utgående Kapital 44 513 


     


Katastrofberedskap   Oskarshamnslägret  
Resultaträkning   Resultaträkning  
Intäkter 162 140  Intäkter 16 620 
Kostnader -108 774  Kostnader -163 706 
Årets Resultat 53 366  Årets Resultat -147 086 


Balansräkning   Balansräkning  
Ingående kapital 2 422 795  Ingående kapital 597 132 
Årets resultat 53 366  Årets resultat -147 086 
Utgående Kapital 2 476 161  Utgående Kapital 450 046 


     
Katastrof Tält   Vision for all  
Resultaträkning   Resultaträkning  
Intäkter 40 000  Intäkter 6 500 
Kostnader -816 397  Kostnader -75 000 
Årets Resultat -776 397  Årets Resultat -68 500 


Balansräkning   Balansräkning  
Ingående kapital 941 874  Ingående kapital 152 006 
Årets resultat -776 397  Årets resultat -68 500 
Utgående Kapital 165 477  Utgående Kapital 83 506 


     
Katastrof Asien   Behållning projekt 6 706 223 
Resultaträkning     
Intäkter 0    
Kostnader -476 000    
Årets Resultat -476 000  Narkotika-hund 86 000 


Balansräkning     
Ingående kapital 476 246    
Årets resultat -476 000    
Utgående Kapital 246    
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Stiftelsen 
KONUNGENS JUBILEUMSFOND FÖR UNGDOM I SVERIGE 
 
 
 
Rapport till GR-möte 3, 11-12 november 2006-10-01 
Sedan stiftelsens start har PIP Sten Åkestam varit styrelseledamot i Stiftelsen.  Efter 
att ha innehaft denna post så länge som Stiftelsens stadgar medger, har han nu av 
Konungen i stället utsetts till suppleant i stiftelsen, medan undertecknad i stället av 
Konungen utsetts till ordinarie ledamot av styrelsen för åren 2006 – 2008 
 
Något sammanträde har inte hållits med Stiftelsens styrelse sedan jag tillträtt som 
styrelseledamot, varför det för tillfället inte finns något i övrigt att rapportera. 
 
 
 
 
Falun 2006-10-01 
 
Heinz Ondrejka 
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BRING QUALITY TO LIFE 
Bakgrund 


  
MD 101 Sverige driver sedan år 2004 projektet Br ing Quality to Life (BQtL).  
Vid Europa Forum i Bournemouth medverkade vi med en utställning rörande projektet. 
Utställningen blev välbesökt och f lera lions från olika distrikt i Europa önskade få information 
om hur projektet är upplagt och tanken bakom det. Det framgick att man avsåg att undersöka 
möjligheten att starta och driva liknande projekt på ”hemmaplan”. Projektgruppen anser att 
det vore bra om det på f lera håll i Europa startades projekt med kompletterande innehåll, dvs 
 istället för tält för omedelbar katastrofhjälp och prefabricerade hus på sikt. Det vore enligt 
projektgruppens mening att föredra om vi inom Europa kunde bilda ett nätverk mellan 
länderna för att därigenom kunna bredda den akuta hjälpinsatsen vid katastrofer. Om vi 
kanske med hjälp av de övriga länderna inom NSR kunde hålla ett förråd av tält som bedöms 
vara tillräckligt stort för att vara hanterbart för omedelbart utskick kunde andra länder bidra 
med annat som. t.ex. mat, vatten, läkemedel, osv. 
  
Försök att bilda ett Europeiskt nätverk för insatser i samband med katastrofer 


  
 Projektgruppen för Bring Quality to Life hemställer därför att GR beslutar att: 


1.   Ge projektgruppen i uppdrag att utforma en skr ivelse som sänds till samtliga länder 
inom Europa Forum. Av skrivelsen skall dels framgå att vi från svensk sida anser 
att det är bra om alla länder startar kompletterande projekt så att vi inom Europa 
får en breddning som gör att Lions kan ge mer hjälp i den akuta situationen, och 
dels att vi vill undersöka möjligheterna för att bygga ett europeiskt nätverk för 
utbyte av erfarenheter och tankar rörande omedelbara insatser i akuta lägen. 
Nätverket skulle kunna komma att bli en del av Europa Forum och drivas som ett 
gemensamt projekt inom Europa Forum. 


 
2.    Att projektgruppen som sorterar under hjälpkommittèn utökas med en person som 


medverkar vid NSR i Reykjavik i januar i 2007 med målsättning att dels presentera 
projektet BQtL och dels att medverka t ill att skapa ett nordiskt nätverk för 
samarbete i enlighet med ovanstående. 


 
3.    Kostnaden för medverkan kommer att belasta Hjälpkommittèn 


  
  
  
 
 


Lennart Ahrnlund             Reino Wikström           Finn L Bangsgaard 


IRD                                    Projektledare              Handläggare inom projektet BQL 


Ansvarig för  
Internationella kontakter  
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FUU rapport till GR 061111                                                        Bengt G 061003 
 
 
 
Medlemsfrågor. 
Efter att ha studerat medlemsregistret per den 1 oktober så ser det ut som om medlemstappet 
fortsätter. Visserligen finns det en liten tröst i att många klubbar normalt rensar ut medlemmar 
som anmält att de inte vill fortsätta sitt medlemskap när verksamhetsåret börjar. Det kan vara 
så att en del nya medlemmar som intages nu i höst inte ännu inte kommit in i registret vilket 
kan förbättra de kommande  medlemsantalen.  
Per distrikt ser det ut som följer, då per den 1 oktober i förhållande till 1juli 06 
B. - 2  
GD -4 
N  -29 + en tappad klubb 
A  -17 + två tappade klubbar 
P  -21 
S  -9 
SM +3   
SV -3 + en tappad klubb 
U  -6 
VG -11 
 
Summa -99 och 4 tappade klubbar.  
 
DG Åke Björkman har granskat  hur länge de som avgår har varit medlemmar och funnit att 
det inte enbart är nya medlemmar som slutar efter en kort tid utan även medlemmar som varit 
med 10-15 år. 
 
Vi i FUU tror att det finns två huvudanledningar till att ”gamla” medlemmar slutar. 
En anledning är att med vår höga medelålder som i dag är över 60 år så finns det medlemmar 
som inte orkar längre samt att för en del naturen avslutar medlemskapet. 
 
Andra anledningen  till att medlemmarna tröttnar och slutar  är att de inte finner att 
medlemskapet inte ger dem tillbaka något som kompensation för nedlagd tid och pengar. 
Här är en faktor som vi i FUU kan förmedla ned till klubbarna genom distriktens MO-EO-RO 
och LDC. Vi måste förändra klubbarnas inre liv så att medlemskapet känns 
meningsfullt och att medlemmarna upplever att de får något ut av medlemskapet som 
ökar deras livskvalitet. 
 
Vi har därför kallat samtliga distriktens MO-EO-RO och LDC till ett seminarium den 21-22 
oktober. Här kommer vi att arbeta med förslag till hur klubbarna kan förbättra sitt inre liv. Vi 
kommer också att inbjuda representanter från två eller tre klubbar som föreslagit av DG , 
klubbar som gått mot strömmen och ökat medlemsantalet. Våra MDMO, MDEO samt 
MDLDC har då varit på en internationell kurs i England i frågorna och har då förhoppningsvis 
ny kunskap att rapportera. 
 
Vi kommer också att behandla frågan hur vi skall kunna öka andelen kvinnor. Det är enligt 
vår syn en överlevnadsfråga. Det måste ske. 
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För att få genomslag av seminariet vädjar vi till sittande DG med sina DR att ta tag i frågan 
med full kraft. Kanske kalla till ett extra DR med enbart medlemsutvecklingen på 
dagordningen . Vi har i åratal pratat om att vi måste göra något åt medlemstappet men mycket 
lite har gjorts. Vi har satsat på varumärkeskampanjen men det ser inte ut som om den ännu 
gjort underverk. När vi beslutade om att starta varumärkeskampanjen sa  
varumärkeskommitten med skärpa på RM att om det skall lyckas så måste klubbarna följa upp 
och använda kampanjen som ett hjälpmedel att öka intresset för Lions både internt och 
externt. 
 
Vi i  PUU undrar hur många klubbar har använt detta i sin värvningskampanj ? Vet sittande 
DG hur många klubbar i hans/hennes distrikt som aktivt arbetat med att öka intresset för 
Lions. 
DG med sitt DR är de enda som har möjlighet att följa upp och komma med idéer hur vi skall 
göra. NU hjälper inte ord det måste från distrikten resultera i  ”HANDS ON” aktiviteter 
annars har vi snart utplånat Lions distrikt 101. 
 
När vi ses på GR den 11-12 november har vi haft seminariet och vi hoppas då kunna 
rapportera om  kommande positiva aktiviteter. 
 
Utbildningen av våra kommande DG fortgår enligt plan. 
 
Vänligen för FUU 
Bengt ordförande 
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Jan Lofjärd 
YED MD 101 
 
 
 
Rapport gällande Lions Ungdomskommitté-verksamheten till GR-mötet 2006-11-10 – 11. 


 
 
LionsQuest och Narkotika konferens för distriktens NO hölls helgen den 30/9 -1 /10  i 
Mölndal. 
Konferensen inleddes med hälsningsanförande av Ingmar Nordström och Gunilla Lilja 
Persson. Därefter informerade Sten Åkestam om LQ  både nationellt och internationellt samt 
gav en återblick på hur LQ startade i USA och Sverige. 
Efter lunch kom Hans Svensson, Narkotika- och Brottsförebyggare och höll en mycket 
informativ och uppskattad föreläsning under rubriken: Från riskbarn till friskbarn. Efteråt 
gavs tillfälle till en intressant diskussion.  
Sista punkten den första dagen var inf. från ungdomskommittén. Frågor som togs upp var 
bl.a.om ev. deltagande i Mentorprogrammet., sponsringen av hundar till Tullen, 
tulpanförsäjning och annat som kan inbringa pengar till narkotikabekämpning.  
Söndagen inleddes av Ingmar Nordström som gick igenom det kommande årets kursplanering 
och utbildning, försäljning av Lion Mints m.fl. nyheter. Karl Johan Olsson redogjorde för vår 
hemsida. 
En genomgång följde sedan av alla deltagare vad som var på gång i resp. distrikt med tonvikt 
på LQ och narkotika. 
Efter lunch kom Marianne Jansson, kursledare för LQ utbildningen och berättade senaste nytt 
på fältet. Hon genomförde också en del övningar med deltagarna som finns i lärarnas 
handledningar. Efter detta var ordet fritt för frågor. 
Ingmar Nordström och Gunilla Lilja Persson avslutade konferensen med att tacka för givande 
diskussioner och utbyten av erfarenheter. Utförligare protokoll kommer inom kort. 
 
 
YE- sammandragningen genomfördes i år på Scandic i Bromma lördagen den 7 oktober och 
söndagen den 8 oktober. På lördagen träffades kommittén och distriktens YEC för ett 
informations och erfarenhetsutbyte. Punkter som diskuterades var bl.a.  
Det informerades i gruppen om de läger som gått av stapeln i Sverige i år och om de läger 
som skall gå av stapeln nästkommande år (2007). 
LEO information hölls av kommitténs LEO ansvarige Gunilla Lilja –Persson och 
tyngdpunkten låg på vikten av att försöka starta nya LEO-klubbar. Pengarna från konungens 
jubileumsfond kommer förslagsvis att användas till sponsring av leoklubbarnas deltagande på 
ett ledarskapsseminarium på RM i Jönköping. 
Under punkten viktiga datum diskuterades och informerades det runt de datum som gäller för 
hantering av preliminära och slutgiltiga anmälningar till läger samt när i tiden som 
information från värdfamiljer och läger börjar droppa in. 
I år var det antal länder som vi hade utbyte med 27 st. Ny för året var Mexico. 
Genomgång av distriktens utfall gällande utresande ungdomar i år och prognos inför 
kommande år diskuterades. 
Vikten av att vara observant när det gäller lägeravgift belystes. På några läger ute i världen 
förekommer detta och det är viktigt att denna avgift helst regleras innan ungdomen hamnar på 
lägret. Detta för att undvika problem. 
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Information om SWEX(postprojektet) diskuterades i gruppen och IBM´s behov av fler 
funktionärer inom Lions. Efter den 1 januari så kommer all rapportering att ske över nätet. 
Den 9 november kommer YED Jan Lofjärd att tillsammans med Jan Demuth att träffa IBM 
för att titta på det nya tänkta avtalet och samtidigt få ett grepp på omfånget av funktionärer 
från Lions som projektet behöver. Inkomsterna från vårt deltagande går ju som bekant till 
ungdomsverksamheten i distrikten. 
På söndagen sammanträffade kommittén med representanter för de distrikt som håller läger 
nästa år. Mycket av diskussionerna gick ut på att bygga nätverk, få värdfamiljerna i tid, 
informationsflödet att fungera samt statusen på lägerarbetet 
Nästa år kommer ett utav lägren at ha egen hemsida. 
 
Oskarshamnslägret kommer att hållas även nästa år. Det kommer att bli två stycken läger, 
ett för deltagare upp till 48 år och ett för dem över 48 år. Nyheten för nästa år är att lägren 
kommer att gå av stapeln samtidigt. 
 
Australienungdomar kommer för att besöka oss även i år. Det kommer 2 st som kommer att 
vara i Sverige under perioden runt den 20 december till mitten av januari. Det finns för 
tillfället värdfamiljer till 1 av ungdomarna. Känner ni någon som kan tänka sig att ställa upp 
så hör gärna av Er till undertecknad. 
 
Europa Forum går inte av stapeln förrän 18 – 22 oktober vilket gör att jag får lov att 
återkomma med utfallet gällande utresande och inresande ungdomar till internationella 
ungdomsläger senare.  
 
 
 
 
Varberg 2006-10-09 
 
 
 
 
Jan Lofjärd 
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Änglagård är invigt 
  
En delegation om fem lions reste den 4 september till Novozybkov i Ryssland i syfte att inviga 
Änglagård.  
Invigningen var tänkt att sätta punkt för Lionsprojektet Tjernobyls Barn / Novozybkov.  
  
För Projektet reste: Monica Antonsson (projektledare), Anders Rönnholm (vice projektledare, ek 
ansvarig) och Roger Larsson (transportansvarig) 
Dessutom medföljde tre lions som haft stor betydelse för projektet nämligen: Björn Palmer PIRD, Bertil 
Ravnell IRC och Frideborg Rydmalm-Hagman som under projektets första år var samordnare för MD101-
U:s internationella projekt. Alla tre reste med partners (Marja Palmer, Eva Ravnell och Bo Hagman) som 
var och en till 100 procent stod för sina kostnader - vilket också framgår av verifikationerna.  
De två förstnämnda fick inför avresan GR:s uppdrag att representera Lions Club Sverige.  
Övriga Resenärer var: Ett reportageteam från tidningen Vallentunasteget (Jesper Almén och Pär Daverus) 
samt Elsa-Gun Gustafsson som var och en till 100 procent stod för sina kostnader.  
  
Resrutt: Stockholm Arlanda - Kiev (Ukraina) - Gomel (Vitryssland) - Novozybkov (Ryssland) och 
tillbaka.  
Anders Rönnholm reste dock: Stockholm Arlanda - Moskva (Ryssland) - Novozybkov (Ryssland) och 
tillbaka.  
  
Kostnad för de fem Lions som reste över Kiev: Cirka 30 000:- plus flygbiljetter och visum till Ryssland. I 
det ingår enbart resekostnader, hotellkostnader, tolkar, översättningar, representation och administration. 
Allt utom någon enstaka utgift (transfer mm) är verifierat och inlämnas inom kort till kansliet.  
Samtliga har betalat sin mat själva och alla kostnader utöver de som även skulle ha uppstått vid en kortare 
resa över Moskva (exempelvis besök i Tjernobyl).  
Det är för övrigt mindre än vad exempelvis (den onödiga) resan Stockholm-Moskva-Novozybkov kostade 
för tre lions i november 2005. 
  
Anders Rönnholm redovisar sin resa separat. 
  
I samband med vistelsen i Kiev, Ukraina, sammanstrålade vi under en middag med ledningen för Lions 
Club i Kiev och utbytte erfarenheter. Monica och Anders har vid tidigare tillfälle lärt känna PP Terry 
Pickard som är en svensktalande engelsk adelsman som sedan länge bor i Kiev. Nuvarande presidenten 
heter Pierre A Sleiman. Vi mötte även KLC Administrator Olga Lozovitskaya. Middagen avnjöts på 
restaurang Golden Gate som ägs av engelsmannen Robin A.J. Attryde i den fashionabla delen av Kiev. 
Mindre än 20 procent av medlemmarna i deras klubb består av ukrainare.  
- De förstår sig inte på humanitär hjälp, sa Terry Pickard som då och i mail efteråt har låtit förstå att LC 
Kiev är intresserade av ett samarbete med svenska Lions. Han har bett sina klubbmedlemmar komma med 
förslag på lämpliga projekt i Ukraina som skulle kunna vara av intresse. Vi har emellertid inte lovat något. 
Det finns det skriftligt på.  
  
Under besöket i Kiev valde sju av oss att under en dag - på egen bekostnad - besöka Tjernobyl. Björn och 
Bertil med partners föredrog att stanna i Kiev. Alla elva fick emellertid god insikt i olyckan och dess 
följder vid ett besök på Tjernobylmuséet.  
  
Väl i Novozybkov var vi den 9 september med om att fira Stadens Dag och invigningen av monumentet 
Den Vänliga Fredsängeln. Monica och Anders tilldelades senare vid en middag samma dag Den vänliga 
Fredsängelns guld- respektive silvermedalj. Lions Club Sverige tilldelades dessutom ett ordensband med 
fin utmärkelse vilket för Lions räkning togs emot av Björn Palmer. 
  
Borgmästare Ivan Nesterov överlämnade ett brev till Björn Palmer som är ställt till GRO Anette 
Eiserman-Wikström. I det undrar han var PGRO Håkan Johanssons löften att renovera barnkliniken i 
staden blev av. Han inbjuder också Anette Eiserman-Wikström att komma till Novozybkov och diskutera 
saken. Brevet översattes till engelska av Tamara Roschkova (vi hann aldrig betala det). Björn och Bertil 
tyckte dock att det innehöll oklarheter varför Vera Aspman har översatt brevet till svenska. Det 
har överlämnats till Anette Eiserman-Wikström.   
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Vi besökte barnkliniken på huvudsjukhuset och flera av oss rördes till tårar över hittebarnen som ingen 
vill ha. De kommer alla att hamna på ett barnhem i grannstaden Klinsy. Vi kunde konstatera att 
sjuksalarna äntligen har utrustats med visserligen mycket enkla men dock nya sängar sedan sist. 
Byggnaderna är emellertid i samma dåliga skick som tidigare. Takläckage är det största framtida hotet.  
  
På Novozybkovs museum fick vi ta del av stadens 305-åriga historia. Vi fick också information om hur 
kärnkraftsolyckan i Tjernobyl har drabbat staden. 
  
Vi besökte också den vita byggnaden på Änglagård som renoverats för lionspengar och som invigdes 
2004. Där kunde vi konstatera att en del av våra tidigare påpekanden nu åtminstone delvis har åtgärdats. 
För första gången fanns Vallentunaklubbens alla sängar på plats. De som tidigare hade madrasser utan 
överdrag har nu försetts med sådana, vilket gör att de kan användas. 
  
Söndagen den 10 september hölls en "modest" invigning av röda byggnaden (som är byggd som ett T) på 
Änglagård. Borgmästaren och Björn Palmer talade varpå vi gemensamt klippte de fem invigningsbanden i 
de svenska och ryska färgerna. Därefter steg vi in i den nu renoverade röda byggnaden del I som inte 
lämnade något i övrigt att önska. Del II var emellertid inte riktigt avslutad. I denna del av byggnaden 
framförde vi en rad anmärkningar på 1) fönster, 2) golv och 3) målningsarbete. Den ansvarige 
byggentreprenören angav ekonomiska skäl till bristerna vilket, enligt vårt kontrakt, skjuter över ansvaret 
på staden.   
  
Efter överläggningar med borgmästare Ivan Nesterov, lovade han att åtgärda bristerna till den 15 oktober, 
en limit som senare förlängdes till 1 november. Vi begärde att få skriftligt på det. Anders Rönnholm har 
detta intyg med sig hem. Det är emellertid skrivet på ryska och måste översättas.  
  
Enligt rapport från Anders, som spenderade flera dagar på att gå igenom läget på Änglagård, sedan vi 
andra hade rest, är arbetet på att åtgärda bristerna i röda byggnaden i full gång. Borgmästare Nesterov 
tycks följaktligen stå för sitt ord.  
  
Projektledningen planerar att resa till Novozybkov (över Moskva) i november för att kontrollera det hela - 
helst med någon expert. Förutsatt att allt är i sin ordning, kommer vi därefter att skriftligen 
slutredovisa Lionsprojektet Tjernobyls Barn / Novozybkov.  
  
Vallentuna 2006-10-02 
  
Monica Antonsson 
Projektledare Lionsprojektet Tjernobyls Barn / Novozybkov 
Bällstavägen 55B 
186 50  Vallentuna, Sweden 
Tel +46-(0)8-511 74 771 
Mobil +46-(0)705-93 09-57 
Fax +46-(0)8-511 72 824 
e-mail monicaantonsson@telia.com  
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September 2006-09-07 
 
 
Guvernörsrådet 


 
Översyn av multipeldistriktets stadgar och arbetsordning 
 


Uppdraget 
 
Vid GR-mötet nr 1 gavs uppdrag till en utredningsgrupp att se över stadgar och arbetsordning och 
eventuell samordning häremellan. Uppdraget tilldelades f d riksvalnämndens ordförande Tauno 
Mustonen, stadgesekreteraren Rolf Grune samt Urban Möller. Den sistnämnde har avböjt medverkan 
på grund av stor arbetsbörda. Sammankallande är Rolf Grune. 
 


Utredningen 
 
Tauno Mustonen åtog sig att gå igenom stadgar och arbetsordning och samtidigt granska dem i 
förhållande till de två senaste årens RM-beslut (Halmstad och Trollhättan). 
 
Resultatet av denna studie resulterade i en arbetsPM från Tauno Mustonen och som har diskuterats i 
telefonmöte mellan Mustonen och Grune. Organisationsbeslutet vid RM i Halmstad 2005 skulle inte 
träda i kraft förrän 1/7 2006 och vid RM i Trollhättan beslöts om ändring av en del av 
Halmstadsbeslutet (som ännu inte trätt i kraft).  
Den röriga beslutssituationen vad gäller kommittéorganisationen har dock klarlagts vid nämnda 
telefonmöte.  
 
Den studie som Mustonen genomfört resulterade i två konkreta ändringsförslag som vi lägger fram till 
guvernörsrådet för beslut. 
 


Ändringsförslag 
 
1 Förhandlingsordningen vid Riksmöte § 11f 
 
Nuvarande text lyder Val av…”ordförande och två ledamöter i riksvalnämnden” 
 
Vi föreslår följande ändring i förhandlingsordningen: 
 
§ 11f   Val av tre ledamöter till riksvalnämnden varav en väljs till ordförande 
 
2 Val av auktoriserat revisionsbolag 
 
Det var otydligt i RM-handlingarna 2006 i Trollhättan under rubriken Valärenden och delrubriken 
Revisorer vilken instans som föreslog det auktoriserade revisionsbolaget. Av texten skulle  man kunna 
tro att det är riksvalnämnden men så är ju inte fallet. 
   
Vi föreslår att riksvalnämnden tilldelas uppdraget att i samverkan med arbetsutskottet granska offerter 
från utomstående revisionbolag. Dessutom behöver antalet offerter som skall infordras fastläggas och 
vi föreslår minst tre offerter. Offertförfrågningar och offertmottagning handläggs av lionkontoret som 
vidarebefordrar offerterna till riksvalnämnden. Infordran av offerter skall ske vart 3:e år men varje 
Riksmöte skall besluta om externt revisionsbolag och förtroendevalda revisorer 
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Vi föreslår därför följande ändring i arbetsordningen § 14 för riksvalnämnden: 
 
- vart 3:e år ta emot offerter (minst tre till antalet) från utomstående revisionsbolag 
 
I arbetsordningen § 16 för riksvalnämnden görs följande tillägg: 
 
Riksvalnämnden skall dessutom föreslå RM besluta om auktoriserat revisionsbolag. 
 


2002 års förslag om sammanläggning av stadgar och arbetsordning 
 
Utredarna har tagit fram och studerar det stadgeförslag som presenterades vid GR-mötet i november 
2002. En uppdaterad version kommer att föreläggas guvernörsrådet för ställningstagande.  
 
 
Rolf Grune                                                           Tauno Mustonen 
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Rolf Grune      2006-05-30 
Stadgesekreterare 
 


     Guvernörsrådet 2006-2007 
 


Fråga om ändrad formulering av § 1 i stadgarna samt övriga ändringar som följd härav 
 


Bakgrund 
 


I samband med behandlingen av motion nr 1 till Riksmötet i Trollhättan framkom att det finns en 
formulering i §1 av stadgarna som inte stämmer med den internationella stadgan. I §1 andra meningen 
står det att Lions (dvs Lions Clubs International) inte tar ställning i politiska och religiösa frågor. I den 
internationella stadgan (Article II) står det att organisationens ändamål bl a skall vara  
 
”To provide a forum for the open discussion of all matters of public interest; provided, however, that 
partisan politics and sectarian religion shall not be debated by club members”. 
 
Den svenska översättningen har av hävd varit den som återges ovan i första stycket och som används 
av det internationella kontoret vid översättning till svenska av de internationella stadgarna. Det är dock 
klart att den formuleringen i § 1 inte helt riktigt återger andemeningen i den internationella stadgan. En 
mer adekvat översättning torde vara den som återges nedan: 
 
att vara ett forum för en öppen diskussion av alla frågor av allmänt intresse, dock att partipolitik och 
religiösa särintressen (kursiverat här) ej skall diskuteras på klubbmötena. 
 
 


Analys 
 


Det förefaller troligt att avsikten med formuleringen i de internationella stadgorna är att undvika att 
klubbmötena urartar till partipolitiskt käbbel eller blir en arena för religiösa särintressen. De 
internationella stadgorna anvisar en regel för klubbmötena och inte för lionorganisationen som helhet. 
Det är emellertid stor skillnad mellan politik och partipolitik och det skulle kunna ifrågasättas om vi i 
Sverige ex.vis kan ägna oss åt att påverka samhället så att det blir mer tillgängligt för 
funktionshindrade om vi har kvar ordet politik i vår stadga för multipeldistriktet.  


 
Förslag 
 
Guvernörsrådet föreslår  
 
- att Riksmötet i Jönköping 2007 beslutar godkänna den nya formuleringen av § 1 i multipeldistriktets 
stadgar enligt nedan 
 
§ 1 Multipeldistrikt 101 Sverige är en del av Lions Clubs International som är en internationell 
sammanslutning av klubbar vilka genom vänskap och aktiva insatser hjälper människor i nöd och 
främjar fred i världen.  
Klubbarna skall vara forum för öppen diskussion av frågor av allmänt intresse, dock att partipolitik 


och religiösa särintressen ej får diskuteras under klubbmötena (kursiverat här!). Lionrörelsen i 
Sverige fördömer våld och förtryck i alla former och har anslutit sig till FN:s deklaration om de 
mänskliga rättigheterna. 
 
Rolf Grune   
stadgesekreterare  
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Rapport, ekonomi 
 
Nedan redovisas det ekonomiska utfallet för MD101 under perioden juli-september 2006. 
Budgetposterna har fördelats över året erfarenhetsmässigt, men korresponderar i vissa  
fall inte med de kostnader som uppkommit då redovisningsperioden är för kort för att  
kunna skapa en helt rättvisande bild. Något anmärkningsvärt under redovisad period har  
dock inte kunnat noteras. 
Muntlig rapport över enskilda poster kommer att lämnas på GR-mötet. 
 


1/7-06  -   30/9-06   
 Budget Utfall  


Beskrivning Perioden Perioden 


Intäkter   
Nationella avgifter 1 674 375 1 642 244 
LCI ersättning pers, lokal o mtrl 66 501 91 880 
Försäljning   22 002 55 776 
Handbok 0 2 340 
The Lion 163 242 6 000 
Postkontroll IBM 0 96 030 
Anm avgifter seminarier 0 0 
Övr ersättningar o intäkter 7 662 477 
Summa intäkter 1 933 782 1 894 747 


   
Kostnader   
Varor -16 500 -24 988 
GRO -20 328 -2 858 
GR  -22 626 -13 577 
AU -34 689 -11 108 
IT -12 000 -536 
RM -238 200 -238 200 
NSR -19 875 0 
EF -17 000 -71 149 
Convention -375 0 
Övriga kommittéer -999 -18 964 
Framtidskommittén -68 277 -45 553 
Hjälpkommittén -9 012 -12 177 
Ungdom/NO/LQ/LEO -22 425 -2 434 
RVN -5 850 0 
HRO -249 0 
The Lion -126 000 -90 749 
Handboken -132 000 -108 702 
Personal -406 602 -315 780 
Administration -165 747 -106 563 
Summa kostnader -1 318 754 -1 063 338 


   
Resultat före avskrivningar 615 028 831 409 


   
Kostnader för avskrivn o avsättn -15 000 -15 000 
Finansiella intäkter och kostnader 7 500 10 744 
Extraordinära intäkter o kostnader 0 0 
 -7 500 -4 256 


   
Resultat före skatt 607 528 827 153 


   
Skatter -5 001 0 
   
Resultat efter skatt 602 527 827 153 


 
2006-11-11 
Ralph Ahlquist 
Ek. Controller   
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Kallelse till IR Konferens i Sigtuna 
 
Plats: LC Sigtunas lokal på Strandvägen 
Tid: 7-8/10-2006 
 
Vi börjar vår konferens med incheckning på Stora Brännbo Konferens och Hotel den 7/10-
2006 kl. 12.00.och sedan äter vi lunch på anvisad restaurang. Därefter arbetar vi oss igenom 
de frågor som är enligt förslag till dagordning. 
Vår avslutning sker den 8/10-2006 vid ca 11.00 beroende på hur våra transporter passar. 
Normala rutiner gäller för resor och traktamente 
Meddela Ert deltagande senast den 15/9-06 via ett e-post meddelande alt telefon 
 
Förslag till 
Dagordning Lördag 7/10-2006 
 
 1 Ny organisation, Hjälpkommittèn hur skall verksamheten bedrivas och vilka är 


vi. 
 2 Presentation av distriktens IRC 
 3 Projekt i distrikten, projektkatalog 
 4 Sight First 
 5 Bring Quality to Life 
 6 SRV, volontärer 
 7 Regelverk för projekt 
 8 Handikappp verksamhet 
 9 Information om verksamheten, nätet, The Lion, förbättra 
 
  Söndag 8/10-2006 
 
 9  NSR projekt 
 10 Projekt som avslutats och hur vi gör uppföljning 
 11 Novozybkov 
 12 Motioner 
 13 Penningapåsen 
 14 Katastrofberedskapen 
 15 Övrigt och sammanfattning 
 
 
 
 
Kallade IRC:   Kallade Hjälpkommittèn: 
101A May Gehlin   Bengt Almqvist 
101B Toni Blom   Börje Jonson 
101GD Charles Sundström 
101P Kjell Nilsson 
101S Ingrid Jerlsten 
101SM Bo Håkansson 
101SV Claes Löfstedt 
101U Bertil Ravnell 
101VG Bengt-Arne Bengtsson 
Maud Nordell för The Lion, ej övernattning 
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För Kännedom: 
 
GRO Anette Eiserman-Wikström 
vGRO Kennet Persson 
 
Vår och min förhoppning är att vi under dessa timmar får tillfälle att diskutera   
våra gemensamma frågor och att det blir en trivsamma stund i Sigtuna. 
 
Material för vissa av det föreslagna innehållet kommer att skickas ut  
före den 20/9 , jag åker till Kreta den 21/9-06 och är åter den 5/10-06. 
 
Finns det något redan nu som Ni ser är bortglömt och önskar behandla hör gärna  
av Er till mig 
 
Många Hälsningar och varmt välkomna  
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Anteckningar från IR konferens i Sigtuna 
  
Plats, Klubblokalen LC Sigtuna 
Tid, 7-8/10-2006 
Närvarande: Bertil Ravnell 101 U 
                     Bo Håkansson 101 SM 
                 Kjell Nilsson 101 P 
                      Ingrid Jerlsten 101 S 
                          May Gehlin 101 A 


     Claes Löfstedt 101 SV 
  Bengt-Arne Bengtsson 101 VG 
    Charles Sundström 101 GD 
     Börje Jonson HK 
     Bengt Almqvist HK 
     Lennart Ahrnlund HK och 101 N 
      Björn Palmer, endast 8/10-06  


Ej närvarande:     Toni Blom 101 B 
  
Sammanfattning 
Konferensen i Sigtuna var förberedd av Bertil Ravnell på ett förtjänstfullt sätt. Som IRD vill 
jag framföra ett stort tack från samtliga närvarande                       
  
En viktig resurs för MD 101 är våra IRC, vars huvuduppgift är att förmedla information från 
GR och övriga funktionärer inom MD till berörda inom respektive distrikt. Under 
diskussionen framkom bl.a. att deltagarna ansåg att IRC med fördel kan utnyttjas av våra 
koordinatorer för Sight First II.  
  


1.   IRD öppnade konferensen och hälsade alla välkomna till Sigtuna och den årliga 
sammankomsten för samtliga IR valda i distrikten för att diskutera frågor för Lions 
hjälpverksamhet. Detta år har vi en ny organisation, Lions Hjälpkommitté "HK" ), 
som fastställdes vid RM i Trollhättan.  


  
2.   Samtliga presenterade sig och gav en kort bild av vilka förväntningar som fanns och 


informerade om det egna distriktets verksamhet. 
  


3.   Den utskickade kallelsen med förslag till dagordning bedömdes utan tillägg. 
  


4.   IRD informerade om den nya organisationen och hur vi tre i HK kommer att vara 
verksamma. Lennart är IRD tillika ordförande. Bengt är BIRD och Börje ansvarar som 
tidigare för Handikappfrågor. Vår arbetsfördel- ning är under intrimning och syftar till 
att vi på bästa sätt skall kunna ge distrikten stöd och service  i samtliga förekommande 
frågor. 


  
5.   Gruppen diskuterade projekt och projekt katalog. Vi lovade varandra att fram till den 


5/11 skall samtliga ha inventerat sina distrikt på alla förekommande projekt som HK 
sedan skall sammanställa i en projekt- katalog/eller annat dokument, som IRD 
presenterar under GR-mötet i februari 2007. 


  
6.   Sight First II är det projekt som utan tvekan är det största åtagandet de närmaste två 


åren. Här blev det en livlig diskussion och olika funderingar över hur vi skulle klara 
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vårt mål. En sak som vi beslutade var, att IRC finns som resurs och kan hjälpa 
koordinatorerna i distrikten. En fundering som diskuterades var om Pengapåsen var ett 
instrument att använda när vi inte längre har kvar kraft att nå målet. Möjligheten att 
använda MJF som ett "insamlingsinstrument" fann vi vara värd att informera 
klubbarna om. 


  
7.   Projektet "Bring Quality To Life" är samtliga IRC är väldigt nöjda med.  Frågan är hur 


vi skall hantera detta i vår insamlingsverksamhet, för idag är det inte något reellt 
projekt som beslutats. När det gäller hus är det större tveksamhet bland IRC. Vi måste 
diskutera detta med GR och få till ett inriktningsbeslut. Ett antal frågor noterades, bl.a 
vem är det som tillverkar husen? När beslutades det att ett hus skulle skickas till 
Pakistan och vart togs pengarna? Det finns säkert ytterligare frågor som måste bli 
föremål för utredning.  Projektet ingår i HK:s verksamhetsområde. 


  
8.   SRV och volontärer diskuterades. För att verksamheten med tält skall fungera måste 


ett samarbete och ett avtal med SRV vara upprättat och en träff med SRV bör ske i 
närtid. 


  
9.   Regelverk för projekt diskuterades och här ansågs det finnas stora brister. Samtliga 


närvarande var överens om att det måste skrivas ett underlag för detta så alla jobbar i 
stort efter samma modell. IRC kommer med förslag där han bl.a. tar tillvara 
erfarenheterna från projekten Marja Village och Viljandi. 


  
  


    Vi diskuterade hur vi skall hantera projekt som avslutats. I vår ekonomiska 
     redovisning kan vi se att det finns pengar kvar. Vi diskuterade olika vägar 
     hur vi skall förfara med aktuella medel, bl.a. att vi efter en viss tid flyttar 
     över medel till ex. Pengapåsen, att vi gör någon form av efterkontroll på 
     plats och förvissar oss om att det fortfarande fungerar eller att vi köper 
     någon form av utrustning för pengarna. Den fortsatta driften bör om det är 
     möjligt övervakas av en lokal Lionklubb. Diskussionen måste fortsätta för 
     att kunna generera ett klokt beslut.  


  
10. Handikappverksamheten redogjorde Börje för och han skickar ut sitt föredrag och 


inriktnings förslag till samtliga IRC. 
  


11. IRD redovisade Projekt Oradea, restaurangskolan som är Sveriges NSR- projekt 2007-
09. I stort följer det plan med ett undantag och det är att marken som skulle bebyggas 
inte får användas. Nu byggs istället en våning till på befintlig byggnad. I samtal med 
Christer Fält säger han att en bedömd intäkt per år är 2.000 Euro. Skolan är godkänd 
som integrated school vilket betyder att barn med och utan handikapp får deltaga. Vi 
noterar att den inskickade LCIF ansökan fortfarande är på okänd mark. Deltagarna var 
inte nöjda med den aktuella situationen, och uppdrog åt IRD att ta upp detta på EF 
med berörda. 


  
12. IRD informerade om att Projekt Novocybkov är avlutat. Ett gäng Lions, Bertil 


Ravnell, Björn Palmer, Monica Antonsson samt ytterligare tre deltagare var på plats 
den 10/9-06 för att deltaga vid invigningen. Projektet kommer troligen att föranleda ett 
besök till för att besiktning och avslutning 
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     Björn Palmer gav deltagarna en kort redovisning. Han kommer att kallas 
     till GR I Linköping för "slutredovisning". 


  
13. Några motioner har ej inkommit så denna punkt blev kort. 


  
14. Katastrofberedskapen arbetar i stort på samma sätt som tidigare, GRO är ordförande 


med HK som delegater, IRD är sekreterare. 
  


15. Vi gick genom det ekonomiska läget som råder för alla projekt och IRD kommer att 
skicka ut underlaget till alla IRC. Vi får senare anledning att diskutera hur de olika 
projekten skall finnas eller slås ihop med andra, IRD tar upp frågan på GR möte.  


  
 
 


Hjälpkommittèn 
Lennart Ahrnlund 
Bengt Almqvist 
Börje Jonson 
  
2006-10-28 
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Astma och Allergiförbundets  50-årsjubileum  
 


Vid GR-mötet i Sundsvall 26-27/2 2005 informerades om Astma och Allergiförbundets 


satsning inför ett kommande 50-årsjubileum.  Man hade för avsikt att göra en kampanj över 


3 år med start 2005 för att lyfta fram allergifrågorna, samt att försöka få till stånd en 


insamlingsaktivitet för forskningsfonden.  Budskapet var att försöka få Guvernörsrådet att 


ställa sig positivt till ett samarbete under de aktuella 3 åren på så sätt att respektive 


Distriktsguvernör rekommenderar klubbarna att vara positiva till ett samarbete med de 


lokala Astma och Allergiföreningarna. Här har ju många av oss fortfarande positiva minnen 


och erfarenheter från 1989 års Röda Fjädern just tillsammans med Astma och 


Allergiförbundet och dess lokala föreningar. Guvernörsrådet ställde sig positivt och lovade 


att gå ut med detta till klubbarna. Men sen är det ju som det är med information samt vår 


vana att byta befattningshavare varje år. Saker glöms bort och hamnar mellan stolarna, det 


behövs alltså en påminnelse. 


Astma och Allergiförbundet skapade också en insamlingsorganisation som toppas av ett 


jubileumsråd. Vid GR-mötet beslutades också att inkommande GRO Lennart Löf skulle ingå 


i jubileumsrådet. 


Samverkan mellan Lions och Astma och Allergiföreningarna har på många håll fungerat 


alldeles utmärkt men på många platser har det inte kommit igång. Under den nyligen 


genomförda ordförandekonferensen gavs tillfälle att samla upp föreningarnas erfarenhet så 


långt vad som gäller samarbetet lokalt med Lions och glädjande nog var det på flera håll 


mycket positiva saker som skett. Det samlade intrycket blev att föreningarna vill samarbeta 


med Lions kring någon aktivitet som skulle kunna destineras till forskningsfonden. Det kan 


också gälla att få vara med i lotterier etc. när Lions ändå finns på stan med egen aktivitet. 


 Men det finns fortfarande många vita punkter på kartan där inget samarbete skett vilket 


både beror på dåligt initiativ från Astma och Allergiföreningarna men även på kallsinnighet 


och okunskap hos lokala Lions. 


 


Jag vill därför påminna om den pågående aktiviteten och återigen uppmana 


Distriktsguvernörerna att rekommendera Lionsklubbarna att släppa in den lokala Astma och 


Allergiföreningen i någon form av aktivitetssamarbete. 


 


PO Damberg 


Hindsbogatan 24 


532 32 Skara 


Tel. Bostad 0511-10944 


Tel. Landet 0510-10808 


Mobil 070-5660471 
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Anteckningar från Europa forum under tiden 18-22/10-2006 i Bornemouth 
  
Närvarande från MD 101 Sverige: 
Annette Eiserman Wikström          GRO 
Reino Wikström                            BQTL 
Kennet Persson                             VGRO 
Lennart Ahrnlund                          IRD 
Finn Bangsgaard                           BQTL 
Jan-Åke Åkerlund                          ID 
Sten Åkestam                                PIP 
  
  
Sammanfattning 
Resan försenades från Arlanda med besvärlig dimma i London, Heathrow. Något försenade 
kom vi fram till vårt Hotell, Burley Court där det blev lite palaver pga en avbokning som inte 
registrerats för ett dubbelrum. 
Kvällen blev en svensk samling vid ett matbord på en trevlig restaurang för att vi dels skulle 
äta och dels lägga upp taktiken för våra dagar på EF, vad vi skulle deltaga på, sessioner och 
möten för berörda. 
Som första gångs besökare på ett Europa forum så kan jag bara säga att det var positivt och 
lärorikt. Jag har den klara uppfattningen att är man med så blir förutsättningarna klart bättre 
för det arbete som man är vald till att genomföra. Att få höra andra nationers program och 
träffa likasinnade ger många tankar och dessutom får man förmedla sina egna erfarenheter 
och sitt eget lands verksamhet. 
Som en fundering och kanske för en framtida diskussion kan man fråga sig om formerna runt 
EF, här borde det borde det finnas plats för lite nytänk . Dessutom får man tankar på NSR, 
kan vara dags för en förändring även där. Behöver det se ut som idag? Ett mini NSR för några 
personer.  
Fakta om ytterligare möten och sessioner kommer att framgå av VGRO.s rapport 
  
  
Dag 1 
Vi blev registrerade och fick diverse papper, id kort samt en fin väska som innehöll lite 
smågodis för att förnöja vår tillvaro. 
IR seminarie under ledning av Jon Bjarni Thorsteinsson från Island. Här visade återigen 
Danmark upp sin projekt katalog för mini projekt, vilket man kan säga är en bra form för 
verksamheten. 
Under vår IRC konferens i Sigtuna diskuterade vi detta och försök kommer att göras till en 
liknande katalog. 
I den utsända rapporten från Bent Jesperson kan mer information läsas från detta möte. 
En djupare utvärdering får ske i Hjälpkommittèn från dessa notat och mina egna anteckningar. 
Vi upprättade vår utställning Bring Quality To Life i en förhyrd monter, detta jobb utfördes av 
Finn och Reino. Utställningen omfattade både tält och det ev. kommande husprojektet 
Vårt framtagna material är informativt och ger en bra bild av vad MD 101 gör, dessutom hade 
vi hela tiden ett par personer på plats. En strid ström av intresserade Lions från många länder 
passerade och fick information av Finn, Reino och Lennart. 
Vidare denna dag pågick många möten och samtal, vi lyssnade bl.a på Jimmy Ross. 
Dagen avslutades med gemensam middag på en italiensk restaurang och med oss var Hannah 
som nästa dag skulle tävla med sin flöjt. 
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Dag 2   
Denna dag var bl.a vikt till IRD möte med våra nordiska vänner. Under ledning av Jon Bjarni 
berättade var och en om sina projekt och vad som fanns framåt. Jag meddelade att läget i vårt 
kommande NSR projekt, restaurang skolan i Oradea var gott. Bygget får inte byggas på den 
tomt som var tänkt utan det blir en våning till på befintligt hus. 
Projektet kommer att redovisas mera exakt under hösten till distrikten efter det styrelse möte 
som hålls i början av november. 
Vidare så informerades alla om projekt Novocybkov, Änglagård som avslutats, ett svenskt 
projekt som pågått under 4 år och kostat 2.5 miljoner SEK. 
Finland satsar stenhårt på Röda Fjädern och Sight First II, deras Röda Fjäder insamling 
hamnar på ca 5 miljoner Euro, och alla pengar fördelas internt. 
På min fråga över hur mycket pengar som samlas in i de olika länderna gavs olika svar, 
Danmark är värst med ca 7.000/medlem och övriga utom Finland ligger på ca 500-600:- SEK 
exkl. Sight First II. Finland svarade inte. 
Ett CC möte genomfördes också under förmiddagen, där samma information gavs till alla CC. 
Här meddelade den Norske CC:n att vissa problem med Minsk har uppstått, den ekonomiska 
situationen är inte bra. Han kommer att vidtala Erik Evang i ärendet. Från detta möte blir det 
mera information från VGRO.  
  
Under eftermiddagen var det Sight First II som behandlades. För oss alla Lions det 
övergripande projektet som vi skall ge all vår kraft under de kommande två åren. 
Att detta är ett viktigt projekt framgår med all tydlighet när det berättas om hur blindheten 
ökar i världen. 
Insamlings målet är satt till 150 miljoner USD. För Sverige är målet 15 miljoner SEK, vilket 
gör att vi hamnar på ca 500:-./medlem och år om alla är deltagande, vilket aldrig blir fallet, vi 
ligger normalt på 80% täckning. 
Bland talarna under denna session var Dr Ashok Mehta, J Frank Moore III, Howard Lee och 
Cesare Diazzi. 
I dagsläget har det insamlats ca 52 miljoner USD och ca 3 miljoner USD i Europa på ca 4280 
klubbar, enligt statistik från Cesare Diazzi. 
Om jag minns rätt var Finland i topp bland våra nordiska länder. Kom ihåg att använda MJF 
som en morot för detta. 
  
Vi lyssnade idag på Hannah som spelade på flöjt, hon tyckte nog inte det gick så bra, kände 
sig lite förkyld. 
  
Efter denna dag kände vi oss rätt nöjda och belåtna, en lyckosam dag. Kvällen skulle förena 
oss i ett Get together party som alla var med på. 
Jag bara det, korv och mos med rött vin det smakar bra det också, ja vi blev mätta och fint 
underhållna, så allt blev bra 
  
Dag 3 
Denna dag var det mycket av utställningsarbete för bl.a mig själv. Den stora övningen var att 
lyssna till Jimmy Ross från Texas, han med hatten. 
Han pratade om bl.a det som vi själva brottas med, bilda nya klubbar, ta in flera medlemmar, 
öka antalet kvinnor och värna om de vi är. Vi måste se till att trivas och känna glädje i vår 
klubb och hjälpas åt. 
Han påtalade vikten av gott ledarskap, ge beröm och stöd. Berätta regelbundet om våra mål. 
Han påtalade vikten av vårt ungdomsarbete och utöver det så nämdes vårt tältprojekt vilket 
kändes bra för oss. 
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Flera av de viktiga personerna besökte faktiskt oss i vår monter och fick god information, här 
håller Finn på med en sammanställning och bereder en koppling mot LCIF.  
Fortsätter medlemsantalet att minska måste verksamheten ses över, dags för ett nytänkande. 
Vår Hannah gick inte vidare i tävlingen, vinnare blev Turkiet med Ryssland och Italien 
närmast. 
  
Dag 4 
Denna dag är vi mest aktiva i vår monter fram till lunch. Många intressanta besökare har 
besökt oss och det gör oss stärkta i vårt arbete, nu kommer vi att koppla ihop oss med SRV 
och klara ut hur fortsättningen blir. Vi kommer att diskutera bl.a tält, hus, volontärer och 
specialist medverkan. 
Vi kommer att under NSR att få tid till ytterligare information om detta projekt och inför detta 
kommer vi att diskutera upplägget. 
Vi måste nämna vår granne som hela tiden bjöd på goda kakor och mums, tur att vi gick så 
pass mycket hela tiden. 
Europa forum för den svenska delegationen avslutas på en trevlig restaurang dit Reino så 
småningom hittar. Vi droppade den dyra avslutningen. 
  
Dag 5 
Hemresa i olika omgångar, Kennet och Lennart började, väckning 05.30. Efter diverse 
äventyr är alla hemma och ny vecka påbörjades. 
  
IRD 
Lennart Ahrnlund 
2006-10-29 
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Sid 1


CAMPAIGN SIGHT FIRST 11


Sammanställning över inlämnad budget från samtliga distrikt


Avser verksamhetsåret 2006/2007.


1V-6-A. Sector Goal Report


Sector Coordinator: Siver Bäck
Kurs: 7,25


101-B USD 77196 Antal Klubbar 45


101-GD 71448 42


101-N 72413 42


101-P 76689 40


101-U 55172 45


352918 214


1V-6-B. Sector Goal Report


Sector Coordinator: Björn Wahlenius
Kurs: 7,25


101-A USD 75860 Antal Klubbar 76


101-S 165000 54


101-SM 135620 41


101-VG 162135 85


101-SV 120344 41


658959 297


Total för 101-MD 1011877 511


Trollhättan/Kopparberg 2006-10-10 BjWs





